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  Informace z 18. zasedání Zastupitelstva Města Nová Včelnice,
  konaného dne 21. 3. 2012

Zastupitelstvo města Nová Včelnice schvaluje:
•	 Rozpočtovou	změnu	č.	3/2012.
•	 Dodatek	č.	1	ke	Kupní	smlouvě	č.	03-03-01	o	pro-
deji	a	nákupu	tepla	a	teplé	užitkové	vody	s	firmou	
ERDING	a.s.,	Brno.

•	 Zprávu	o	výsledcích	inventarizace	majetku	za	rok	
2011	a	Zprávu	o	likvidaci	majetku	za	rok	2011	bez	
výhrad.	

•	 Předložený	 návrh	 vyúčtování	 nákladů	 a	 výnosů	
společnosti	ČEVAK	a.s.	spojených	s	provozováním	
vodohospodářského	 majetku	 města	 za	 minulý	
hospodářský	rok.	

•	 Prodej	části	pozemku	parc.	č.	730/7,	ost.	pl.	o	výměře	
do	150	m2,	k.	ú.	Nová	Včelnice	za	cenu	80,-Kč/1m2,	
s	tím,	že	si	veškeré	náklady	spojené	s	prodejem	po-
zemku	zajistí	kupující	pan	Milan	Zikmund,	Nová	Včel-
nice,	Na	Hliněnce	450,	na	vlastní	náklady.	

•	 Umístění	 kabelového	 vedení	 na	 základě	 Smlou-
vy	o	smlouvě	budoucí	o	zřízení	práva	odpovída-
jícího	 věcnému	 břemenu,	 která	 bude	 uzavřena	
mezi	Městem	Nová	Včelnice	a	společností	E.	ON	
–	 Distribuce,	 a.s.	 České	 Budějovice,	 na	 pozem-
cích	parc.	č.	592/7,	799/7,	a	PK	799/7,	zapsané	na	
LV	 č.	 10	001	pro	obec	a	 katastrální	území	Nová	
Včelnice	na	realizaci	stavby	„Nová	Včelnice	–	NN	
(Zahrádky)“.	 Věcné	 břemeno	 se	 zřizuje	 úplatně,	
jednorázově	ve	výši	8	160,-	Kč.

•	 Předloženou	 Smlouvou	 o	 uzavření	 budoucí	
smlouvy	o	 zřízení	 věcného	břemene,	 která	 bude	
uzavřena	 mezi	 Městem	 Nová	 Včelnice	 a	 E.	 ON	
Distribuce,	a.	s.,	České	Budějovice,	na	akci	„STL	ply-
novody	a	přípojky	Nová	Včelnice	–	Československé	

armády“.	 Zatíženy	 budou	 pozemky	 dle	 KN	 parc.	
č.	 1079/6,	 1079/5,	 1079/7,	 1079/4,	 799/7,	 724/3,	
1568,	1574,	1575,	1569,	1570,	1573	a	pozemky	dle	
PK	parc.	č.	1079/1	díl	2,	1078/2,	1078/3,	724/1	díl	
3,	725,	724/1	díl	1,	723	díl	2,	724/2	a	1476/2,	vše	
zapsané	pro	obec	a	kat.	ú.	Nová	Včelnice.	Věcné	
břemeno	bude	zřízeno	úplatně,	jednorázovou	ná-
hradu	ve	výši	10.000,-	Kč.	

•	 Předloženou	 Kupní	 smlouvu	 o	 prodeji	 pozemku	
parc.	 č.	 PK	 1431/2	 o	 výměře	 736	 m2,	 zapsaný	
pro	 obec	 a	 kat.	 území	 Nová	 Včelnice	 kupujícím	
manželům	Haně	a	Rudolfovi	Biernatovým,	Nová	
Včelnice	za	kupní	cenu	15.220,-Kč	s	tím,	že	veš-
keré	náklady	spojené	s	převodem	pozemku	hradí	
manželé	Biernatovi	z	vlastních	prostředků.

•	 Umístění	přípojky	 vodovodu	a	 splaškové	kanali-
zace	k	stavbě	rodinného	domu	na	pozemku	parc.	
č.	1027/16,	s	napojením	na	veřejný	řad	na	zákla-
dě	 Smlouvy	 o	 smlouvě	 budoucí	 o	 zřízení	 práva	
odpovídajícího	 věcnému	 břemenu,	 která	 bude	
uzavřena	mezi	Městem	Nová	Včelnice	a	manželi	
Alešem	a	Renatou	Hánovými,	Československé	ar-
mády	464,	Nová	Včelnice,	na	pozemku	parc.	č.	KN	
1027/3,	zapsaném	na	LV	č.	10	001	pro	obec	a	ka-
tastrální	území	Nová	Včelnice.	

•	 Žádost	 dotačního	 projektu	 „Nezbytná	 oprava	
CAS	25	ŠKODA	RTHP	s	vyčleněním	vlastního	spo-
lufinancování	ve	výši			21	158,-	Kč.	

•	 Předložený	dodatek	č.	6/2012	k	nájemní	smlouvě	
ze	dne	1.	4.	2010	pro	byt	č.	3	v	čp.	49,	v	ulici	B.	
Smetany	v	Nové	Včelnici	na	dobu	určitou	od	1.	4.	
2012	do	30.	4.	2012	pro	paní	Alenu	Kašovou.
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Finanční	 odbor	 Městského	 úřadu	 Nová	 Včelnice	
upozorňuje	 na	 povinnost	 dle	 Obecně	 závazné	
vyhlášky	Města	Nová	Včelnice	 č.3/2010	o	místních	
poplatcích	 zaplatit	 poplatek	 za	 psa	 nejpozději	
do	31.	května	2012.                          Dana Cimbůrková

Městský	 úřad	 Nová	 Včelnice	 upozorňuje	 občany	 na	
povinnost,	 že	nejpozději	do	31.	 ledna	2012	měl	být	
uhrazen	místní	poplatek	za	svoz	TKO	(místní	poplatek	
za	 provoz	 systému	 shromažďování,	 sběru,	 přepravy,	
třídění,	 využívání	 a	 odstraňování	 komunálních	
odpadů)	 dle	 obecně	 závazné	 vyhlášky	 Města	 Nová	
Včelnice	č.	5/2010.	Sazba	poplatku	pro	fyzickou	osobu	
s	trvalým	pobytem	v	Nové	Včelnici	činí	500,-	Kč.

Poplatek	 platí	 rovněž	 osoby	 mající	 ve	 vlastnictví	
stavbu	určenou	nebo	sloužící	k	individuální	rekreaci	ve	
výši	poplatku	stanoveného	na	jednu	trvale	hlášenou	
osobu.	Splatnost	poplatku	byla	do	31.	ledna	2012.
Poplatek	lze	uhradit	bezhotovostně	nebo	v	hotovosti	
v	pokladně		Městského	úřadu	Nová	Včelnice.
Otevření	pokladny	mohou	využít	k	zaplacení	poplatku	
i	osoby,	které	jsou	s	platbou	v	prodlení.

Město Nová Včelnice vyhlašuje veřejnou výzvu na 
obsazení pracovního místa samostatný odborný 
pracovník pro úsek životního prostředí, dopravy a 
investic odboru výstavby a ÚP Městského  úřadu  v 
Nové Včelnici
Platová třída: 8
Předpokládaný nástup:  1. 6. 2012
Uchazeč	musí	splňovat	tyto	předpoklady:
1)	 je	 státním	 občanem	 ČR,	 případně	 cizí	 státní	
občan	s	trvalým	pobytem	v	ČR	
2)	 dosáhl	věku	18	let
3)	 je	způsobilý	k	právním	úkonům
4)	 je	bezúhonný
5)	 ovládá	jednací	(český)	jazyk
Požadavky pro vznik pracovního poměru:
1)	 středoškolské,	vyšší	odborné	nebo	vysokoškolské	
vzdělání
2)	 řidičský	průkaz	skupiny	B
3)	 znalost	 příslušné	 legislativy	 a	 znalost	
problematiky	správního	řádu
Jiné požadavky:
Samostatnost,	 zodpovědnost,	 pozitivní	 přístup	
k	 řešení	 problémů,	 schopnost	 dále	 se	 vzdělávat,	
komunikační	 a	 organizační	 schopnosti,	 všeobecná	
znalost	 práce	 na	 PC	 (MS	 Office,	 Internet,	 WORD,	
EXEL),	 zvláštní	 odborná	 způsobilost	 (odborné	
zaměření)	výhodou	uchazeče.
K přihlášce uchazeč připojí tyto doklady:
1)	 strukturovaný	 životopis,	 ve	 kterém	 se	 uvedou	
údaje	 o	 dosavadních	 zaměstnáních	 a	 o	 odborných	
znalostech	a	dovednostech	
2)	 výpis	 z	 evidence	 Rejstříku	 trestů	 ne	 starší	 než	
3	 měsíce	 (u	 cizích	 státních	 příslušníků	 obdobný	

doklad	osvědčující	bezúhonnost	vydaný	domovským	
státem)
3)	 ověřenou	kopii	dokladu	o	nejvyšším	dosaženém	
vzdělání	
Přihláška	uchazeče	musí	obsahovat:
1)	 přesné	označení	výběrového	řízení
2)	 jméno,	příjmení,	titul
3)	 datum	a	místo	narození	
4)	 státní	příslušnost
5)	 místo	trvalého	pobytu
6)	 číslo	 občanského	 průkazu	 nebo	 číslo	 dokladu	
o	povolení	k	pobytu,	jde-li	o	cizího	státního	občana
7)	 datum	a	podpis	uchazeče
Na	 základě	 žádosti	 uchazeče	 budou	 písemnosti	
obsahující	 osobní	 údaje	 vráceny	 po	 ukončení	
výběrového	 řízení	 zpět.	 Nebudou-li	 uchazečem	
vyžádány,	 bude	 dle	 zákona	 č.	 101/2000	 Sb.,	
o	 ochraně	 osobních	 údajů	 a	 o	 změně	 některých	
zákonů	 v	 platném	 znění	 §	 20	 odst.	 1,	 provedena	
jejich	likvidace.
Uchazeč podá písemnou přihlášku v uzavřené 
obálce označené:
VŘ	č.	1/2012	v	termínu	do	4.	5.	2012	do	11.30	hodin	
na	 podatelně	 Městského	 úřadu	 Nová	 Včelnice,	
Komenského	 386,	 nebo	 téhož	 dne	 prostřednictvím	
pošty	na	adresu:	Město	Nová	Včelnice,	k	rukám	starosty	
města,	Komenského	386,	378	42	Nová	Včelnice.
Veřejná	výzva	byla	vyvěšena	na	úřední	desce	dne:	
	2.	4.	2012
Veřejná	výzva	byla	uveřejněna	na	www.vcelnice.cz	:	
	2.	4.	2012

	V Nové Včelnici dne: 2. 4. 2012  
Ing. Karel Dvořák, starosta města

Povinností	 občana,	 který	 má	 trvalý	 pobyt	 na	
území	České	republiky	a	dosáhl	věku	15	let,	je	mít	
občanský	průkaz.
Pro	splnění	této	povinnosti	je	nutné	požádat	o	vydání	
občanského	 průkazu	 nejdříve	 v	 den	 dovršení	 15	 let	
věku	tak,	aby	občanský	průkaz	byl	vydán	bez	správního	
poplatku,	a	nejpozději	do	30	dnů	po	dovršení	15	let	
věku	tak,	aby	se	občan	nedopustil	přestupku.
Pokud	 bude	 žádost	 podána	 ve	 větším	 předstihu,	
občanský	průkaz	bude	vyroben	před	dovršením	15	let	
a	 doba	 jeho	 platnosti	 bude	 pouze	 5	 let	 (občanům	
starším	 15	 let	 se	 vydává	 občanský	 průkaz	 s	 dobou	

platnosti	10	let).	Občan	by	také	musel	zaplatit	správní	
poplatek	ve	výši	50	Kč,	protože	by	se	jednalo	o	vydání	
občanského	průkazu	občanu	mladšímu	15	let.
Z	 uvedeného	 vyplývá,	 že	 občan,	 který	 nebude	 mít	
v	den	dovršení	15	let	občanský	průkaz,	se	nedopouští	
přestupku	a	má	ještě	lhůtu	30	dnů	na	to,	aby	o	vydání	
občanského	průkazu	požádal.
Od	 01.	 01.	 2012	 je	 vydáván	 nový	 občanský	 průkaz	
se	 strojově	 čitelnými	údaji	 (s	 čipem	nebo	bez	 čipu).	
O	 vydání	 nového	 občanského	 průkazu	 se	 žádá	 na	
Městském	 úřadu	 v	 Jindřichově	 Hradci.	 Dosavadní	
občanské	průkazy	platí	po	dobu	v	nich	uvedenou.

  Upozornění 

•	 Dnem	 1.	 dubna	 byl	 zrušen	 odbor	 technických	
služeb	 a	 obnovena	 činnost	 společnosti	 ETKO.	
Jedná	se	pouze	o	provedení	právních	úkonů	nut-
ných	k	nápravě	řady	pochybení	bývalého	vedení	
města.	Občanů	se	záležitost	nijak	nedotkne.

•	 Připravujeme	 realizaci	 první	 etapy	 obnovy	 vo-
dohospodářského	majetku	města.	Více	informa-
cí	v	samostatném	článku.

•	 Neúspěšné	 bylo	 jednání	 s	 vedením	 podniku	
Česká	pošta	o	možnosti	rozšíření	otevírací	doby	
místní	pošty	v	sobotu	dopoledne.

•	 Nejvíce	úsilí	je	věnováno	odvrácení	hrozby	vrá-
cení	dotace	3,5	mil.	Kč	za	akci	„Vodovod	a	kana-
lizace	Stará	Včelnice“.	Nově	zjištěné	skutečnosti	
však	 ukázaly,	 že	 šance	 na	 úspěch	 jsou	 mizivé.	
Rozhodující	byla	nečinnost	vedení	radnice	v	loň-
ském	roce.

•	 „Kopalovina“	 má	 nového	 majitele.	 Po	 nabytí	
právní	 moci	 všech	 dokumentů	 (konec	 května)	
může	 začít	 demolice	 objektu,	 který	 již	 delší	
dobu	hyzdí	naše	město.

Ing. Karel Dvořák, starosta města

Veřejná výzva na obsazení místa samostatného odborného pracovníka odboru výstavby a ÚP, úsek 
životního prostředí, dopravy a investic 
podle § 6 zákona č. 312/2002 Sb. o úřednících územních samosprávných celků.

  Informace z radnice

  Poplatek za popelnice upozornění

  Výzva na obsazení pracovního místa

  Vydání prvního občanského průkazu v 15 letech

  Pokládání věnců
Město	Nová	Včelnice	zve	všechny	v	úterý	8. května 
2012	 od	 11	 hodin	 na	 slavnostní	 pokládání	 věnců	
u	památníku	obětem	války	u	zámku.

•	 Předloženou	 dohodu	 o	 financování	 rekonstrukce	
trávníku	fotbalového	stadionu	mezi	Městem	Nová	
Včelnice	a	TJ	Nová	Včelnice.

Zastupitelstvo města ruší:
•	 Odbor	technických	služeb	ke	dni	31.	3.	2012.

Zastupitelstvo města Nová Včelnice revokuje:
•	 Usnesení	č.	16/2012/10	ze	dne	18.	1.	2012.	Jedná	

se	o	Smlouvu	o	uzavření	budoucí	smlouvy	o	zříze-
ní	věcného	břemene,	z	důvodu	nové	trasy	na	akci	
„STL	plynovody	a	přípojky	Nová	Včelnice,	Česko-
slovenské	armády“.

Zastupitelstvo města Nová Včelnice bere na vědomí:
•	 Závěrečnou	zprávu	o	činnosti	Pečovatelské	služby	
Ledax	o.	p.	s.,	s	ročním	vyúčtováním	výdajů	a	pří-
jmů	ve	městě	Nová	Včelnice	v	roce	2011.
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Pod	pojmem	vodohospodářský	majetek	 si	 lze	 velmi	
zjednodušeně	 představit	 zdroj	 vody,	 vodárnu,	
čistírnu	odpadních	vod	a	vodovodní	a	kanalizační	řad.	
Provozování	 vodohospodářského	 majetku	 zajišťuje	
společnost	 ČEVAK	 na	 základě	 smlouvy	 uzavřené	 s	
městem.	 Kromě	 provozování	 ze	 smlouvy	 vyplývá	 i	
sledování	stavu	opotřebení	a	plánování	jeho	obnovy.	
Za	 tím	 účelem	 ČEVAK	 zpracoval	 Plán	 financování	 a	
realizace	obnovy	vodohospodářského	majetku	města	
Nová	Včelnice	na	období	2009	–	2018.	Dále	je	uveden	
stručný	přehled	obsahu	tohoto	dokumentu.
Jako	zdroj	vody	využíváme	podzemní	vodu	pocházející	
z	vlastních	vrtů,	které	byly	pořízeny	v	roce	1996.	V	té	
době	 nahradily	 původní	 vodovod	 z	 Kamenice	 nad	
Lipou.	V	zásobování	vodou	jsme	soběstační,	vydatnost	
vrtů	převyšuje	potřeby	města	více	než	dvojnásobně.	
V	nejbližší	době	bude	nutné	provést	jejich	vyčištění	a	
generální	opravu	čerpadel.
Vodárna	obsahuje	úpravnu	vody,	filtry	a	nádrž.	Vystavěna	
byla	v	letech	1975	až	1978.	Technologie	i	nádrž	jsou	již	
za	hranicí	předpokládané	 životnosti.	Co	nejdříve	bude	
nutné	provést	výměnu	filtrů,	generální	opravu	úpravny	
vody,	 vyčištění	nádrže	a	 její	předělení	na	dvě	komory.	
Tato	investice	se	odkládá	již	od	roku	2009.
Čistírna	odpadních	vod	je	relativně	nová.	Do	provozu	
byla	 uvedena	 v	 roce	 2007	 (od	 roku	 2006	 pracovala	
ve	zkušebním	provozu).	Průměrná	životnost	je	35	až	
45	let.	Pořizovací	cena	naší	čistírny	byla	50,5	mil.	Kč.	

Na	financování	byla	poskytnuta	dotace	z	evropských	
fondů	 a	 státního	 fondu	 životního	 prostředí	 ve	 výši	
celkem	70%	(35,3	milionu	Kč).
Vodovodní	řad	tvoří	celkem	13,5	km	potrubí	různého	stáří	
a	kvality.	Jeho	životnost	je	podle	použitého	materiálu	40	
až	90	 let.	Nejstarší	část	pochází	z	roku	1975.	Průměrné	
opotřebení	vodovodního	řadu	bylo	vypočteno	na	25%.
Kanalizace	 se	 skládá	 z	 kanalizačního	 potrubí	 délky	
13	 km.	 Jeho	 životnost	 je	 určena	 opět	 použitým	
materiálem	a	pohybuje	se	od	35	do	110	let.	Průměrné	
opotřebení	 kanalizačního	 řadu	 činí	 40%.	 Nejstarší	
kanalizace	 je	 z	 roku	 1905.	 V	 letech	 2004	 až	 2006	
byla	vybudována	nová	kanalizace	v	ulici	Hradecká	a	
Masarykovo	 náměstí.	 Náklady	 na	 tuto	 akci	 dosáhly	
celkem	 8,2	 mil.	 Kč,	 z	 toho	 se	 podařilo	 získat	 od	
ministerstva	zemědělství	dotaci	ve	výši	3,9	mil.	Kč.
Celková	hodnota	vodohospodářského	majetku	města	
je	 170	 mil.	 Kč.	 Pro	 zachování	 provozu	 a	 zajištění	
jeho	 obnovy	 je	 nutné	 ročně	 investovat	 v	 průměru	
2,5	milionu	korun.	Poslední	 roky	se	však	v	 rozpočtu	
s	obnovou	příliš	nepočítalo,	ani	se	netvořila	potřebná	
rezerva.	 O	 to	 vyšší	 budou	 muset	 být	 vynaložené	
prostředky	 v	 následujících	 letech.	 Začít	 je	 třeba	 již	
zmíněnou	 sanací	 vrtů	 a	 generální	 opravou	 vodárny.	
Předpokládaná	 investice	 na	 tuto	 akci	 je	 4	 miliony	
korun.	Zahájena	bude	ještě	 letos	a	realizaci	musíme	
rozdělit	do	více	etap	(finanční	důvody).

Ing. Karel Dvořák, starosta města 

  Informace o stavu vodohospodářského majetku města   Včelnice - Nový Etynk - Nová Včelnice

Letos	máme	 výročí	 350	 let	 Nového	 Etynku,	 který	
se	ale	od	roku	1955	jmenuje	Nová	Včelnice.	Ovšem	
Nový	Etynk	nebyl	postaven	na	zelené	louce.	Nejmé-
ně	dalších	350	 let	před	 založením	městečka	už	 tu	
bylo	panství	Včelnice:	tvrz,	poplužní	dvůr	a	ves,	kte-
ré	za	vlády	krále	Jana	Lucemburského	patřilo	Svato-
míru	ze	Včelnice,	který	zemřel	r.	1346.
Listinou	z	roku	1360	povoluje	císař	Karel	IV.	panu	Ja-
novi	z	 	Osečan	převzít	majetek	včelnický	v	případě,	
že	Svatomírův	syn	Bláha	se	nedožije	plnoletosti.	Ale	
zřejmě	se	dožil,	protože	dalším	majitelem	byl	syn	Blá-
hy	Jan	(Ješek)	ze	Včelnice,	připomínaný	roku	1398.	
V	 I.	 polovině	 15.	 století	 vlastnil	 panství	 včelnické	
Mikeš	ze	Včelnice	spolu	s	Kunešem	z	Dubenky.	Po	
jejich	smrti	nebyli	dědicové	a	král	Ladislav	právem	
královské	odúmrti	daroval	roku	1454	tvrz	se	všemi	
statky	Prokopu	a	Janovi	z	Vojslavic.	V	té	době	vládl	
Jiří	 z	 Poděbrad	 a	 doba	 byla	 dosti	 bouřlivá.	 Dějiny	
Království	českého	se	dotkly	zapomenutého	panství	
včelnického	 zcela	 fatálně.	 Proti	 králi	 Jiřímu	 se	 po-
stavila	Panská	jednota	zelenohorská	složená	hlavně	
z	vysoké	šlechty.	Vojslavští	byli	přívrženci	krále	Jiří-
ho	a	této	situace	využil	jejich	bohatý	soused	Zdeněk	
z	Hradce.	Vytáhl	vojensky	proti	včelnickým	pánům,	
porazil	je	a	tvrz	vypálil	v	roce	1467.
Od	té	doby	majetek	chátral	až	do	roku	1478,	kdy	se	
dostal	do	držení	bohatého	kutnohorského	měšťana	
Václava	Vencelíka	z	Vrchovišť.	Ten	byl	dokonce	roku	
1492	císařem	Friedrichem	III.	povýšen	do	rytířského	
stavu	a	poté	zakoupil	také	panství	a	zámek	Žirovnice.
Rod	Vencelíků	z	Vrchovišť	držel	včelnické	panství	až	
do	roku	1649,	 tedy	 i	v	době	stavovského	povstání	
1618-1620.	 Dědic	 panství	 Jindřich	Michal	 byl	 teh-
dy	nedospělý	a	nebyl	proto	postižen	konfiskacemi	
po	 prohrané	 bitvě	 na	 Bílé	 hoře.	 Dokonce	 dosáhl	
povýšení	do	panského	stavu	v	roce	1630	pro	sebe	
a	 své	 syny	 Jana	 Konráda	 a	 Zikmunda	 Karla.	 Dědic	
včelnického	 panství	 Jan	 Konrád	 je	 pak	 roku	 1649	
prodal	Bartoloměji	de	la	Saga	y	Paradis.	Ten	zemřel	
roku	1654	a	panství,	 které	 tehdy	bylo	už	 součástí	
panství	 kamenického,	 zdědila	 jeho	vdova	Hypolita	
de	 la	Saga	y	Paradis	rozená	z	Lodronu.	 Její	synové	
Antonín	Martin	a	Bernard	František	kamenické	pan-
ství	 rozdělili	 a	majetek	včelnický	dostal	 roku	1673	
Bernard	František	jako	samostatné	panství.
Naše	 včelnické	 výročí	 se	 odvíjí	 od	 data	 1662,	 kdy	
panství	patřilo	vdově	hraběnce	Hypolitě,	tedy	mat-

ce	úspěšného	budovatele	městečka.	Hraběnka	byla	
zázračně	 zachráněna	před	utonutím	a	 z	 vděčnosti	
za	 záchranu	 života	 založila	 poblíž	 včelnické	 tvrze	
malou	kapli	ke	cti	Panny	Marie	Oettingské.	Do	kaple	
umístila	kopii	sochy	černé	Panny	Marie	z	poutního	
města	Altoettingu	na	řece	Innu	v	Bavorsku.	
Dnešní	kostel	je	pozdně	barokní	stavba	z	roku	1786,	
která	byla	ke	kapli	(dnes	sakristie)	přistavěna.
Kostel	byl	rozšířen	ještě	v	roce	1834.	Je	jednolodní,	
obdélníkový	 s	 pětiboce	 uzavřeným	 přesbytářem.	
Před	západním	průčelím	je	hranolová	věž.	Další	ba-
rokní	ozdobou	našeho	městečka	je	sloup	se	sochou	
Madony	z	roku	1701.
Vrátíme	se	k	osobě	hraběte	Bernarda	Františka,	kte-
rý	se	zasloužil	o	rozvoj	městečka,	které	sice	nebylo	
založeno	 roku	 1662,	 protože	 vznikalo	 průběžně,	
jednak	 rozšiřováním	 vsi	 Včelnice	 a	 potom	 hlavně	
činností	vrchnosti.	Hrabě	Bernard	František	nechal	
postavit	50	domků,	které	 levně	 rozprodal	 živnost-
níkům	a	 řemeslníkům,	 což	bylo	ekonomicky	 velmi	
úspěšné.	Také	nechal	postavit	vodní	hamr.	Syn	Ber-
narda	Františka	Jan	Václav	prodal	panství	Janu	Hu-
bertovi	z	Hartigu	na	Kamenici	nad	Lipou.	Tím	končí		
roku	1717	úspěšná	vláda	rodu	de	la	Saga	y	Paradis.
Po	smrti	Jana	Huberta	z	Hartigu	roku	1742	převza-
la	majetek	jeho	dcera	Marie	Josefa.	Po	její	smrti	se	
vystřídalo	několik	majitelů,	kteří	nic	nevybudovali,	
spíše	bylo	panství	zastavováno	za	jejich	dluhy.	Tato	
situace	 trvala	až	do	 roku	1831,	 kdy	panství	 koupil	
majitel	 vídeňského	 bankovního	 domu	 Jan	 Jindřich	
Geymuller.	Jeho	rodu	patřilo	paství	až	do	roku	1945.
Historie	 tvrze:	 gotická	 tvrz	 byla	 založen	 zřejmě	
v	I.	polovině	14.	století,	ale	první	písemná	zmínka	je	
až	roku	1454.	Stávala	na	návrší	nad	rybníkem,	měla	
hranolovou	 věž	 a	 podsklepenou	obytnou	budovu.	
Pro	 vypálení	 a	 poničení	 tvrze	 Zdeňkem	 z	 Hradce	
roku	1467	byla	opravena	a	rozšířena	novými	maji-
teli	Vencelíky	z	Vrchovišť,	ti	také	podstatně	rozšířili	
dosluhující	tvrz	v	II.	polovině	16.	století.	Postavili	již-
ní	a	východní	křídlo	nakonec	i	severní.	Nepravidel-
nosti	mezi	 křídly	 vyrovnala	přístavba	arkády.	Kon-
cem	17.	století	vybudovali	Paradisové	další	objekty	
nazvané	 „nový	 zámek“.	Byl	 to	 trojkřídlý	 jednopat-
rový	zámek	na	půdorysu	protáhlého	písmene	U.	Na	
přelomu	18	a	19.	století	bylo	odstraněno	severní	re-
nesanční	křídlo	tvrze,	ale	práce	se	týkaly	především	
úprav	 tzv.	 nového	 zámku	 v	 jeho	 severozápadním	

  Výběr z událostí Městské policie za období 1. 3. – 31. 3. 2012
Městská	 policie	 oznamuje,	 že	 byla	 nalezena	 jízdní	
kola,	 která	 jsou	uskladněna	Městskou	policií.	 Infor-
mace	na	MP.	
Městská	policie	oznamuje	občanům,	že	bylo	naleze-
no	několik	svazků	klíčů,	které	jsou	uloženy	na	MP.
Dne	 2.	 3.	 2012	 v	 podvečerních	 hodinách	 se	 po	 na-
šem	městě	pohybovali	tři,	alkoholem	značně	posílení	
mladíci.	A	jak	to	tak	bývá,	alkohol	jim	dodal	sílu,	a	tak	
se	 statečně	 poprali	 s	 kontejnery	 na	 tříděný	 odpad,	
zkoušeli	 co	 vydrží	 lavičky,	 	 a	 aby	 toho	 nebylo	málo,	
zastavovali	vozidla	tím	způsobem,	že	před	ně	skákali.	
Strážník	naší	MP,	t.č.	mimo	službu	jel	náhodně	kolem	
a	toto	řádění	jej	nenechalo	klidným.	Využil	zákonného	
oprávnění	a	mladíkům	zábavu	zarazil.	Dohru	má	jejich	
jednání	u	přestupkové	komise.
Dne	28.	3.	2012	oznámila	chovatelka	králíků,	že	volně	

pobíhající	 pes	 se	 jí	 dostal	 na	 zahradu,	 kde	 se	 dostal	
do	dvou	kotců	a	usmrtil	dva	králíky.	MP	provedla	še-
tření	a	následně	se	majitel	psa	s	chovatelkou	dohodl	
na	úhradě	vzniklé	škody	a	jeho	přestupek	byl	vyřešen	
MP.	 Tímto	apelujeme	na	majitele	psů	na	dodržování	
vyhlášky	města	o	volném	pobíhání	psů	a	uklízení	jejich	
exrementů.		Další	povinností	majitele	psa	je	jeho	při-
hlášení	na	MěÚ	a	dodržování,	aby	pes	měl	na	obojku	
identifikační	 známku,	 která	 v	případě	 zaběhnutí,	po-
může	k	dohledání	majitele	psa.
MP	žádá	občany,	aby	si	při	návštěvě	hřbitova	všímali	
okolí,	 	 jakékoliv	 podezřelé	 osoby	nebo	 jejich	 jednání	
oznámili	Městské	policii.	Množí	se	zde	krádeže	a	MP	
toto	bez	pomoci	občanů	bude	objasňovat	velice	těžko.	
Děkujeme.	Tel. 384 371 331, mobil 724 234 233

Zpracoval str. Aleš Přikryl
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předpolí,	 které	 bylo	 adaptováno	 na	 soukenickou	
manufakturu.	 Tehdejší	 majitel	 rytíř	 z	 Lilienkronu	
získal	povolení	vystavět	továrnu	na	sukno.	Majite-
lé	se	poměrně	rychle	střídali,	z	nich	baron	Rey	vy-
stavěl	 továrnu	Lamidor	a	 zadlužil	 se	 tak,	 že	musel	
celý	majetek	prodat	výše	zmíněnému	svobodnému	
pánu	Jindřichu	Geymullerovi,	pánu	na	Kamenici.
Roku	1860	koupil	etynskou	továrnu	Šaloumoun	Hel-
ler	a	zařídil	tam	dnešní	přádelnu,	tkalcovnu	a	valchu.	

Tolik	ve	stručnosti	z	historie	našeho	městečka	jak	ji	
zachycují	dokumenty	z	jindřichohradeckého	Státní-
ho	archivu.
Použitá odborná literatura:
Karel Kuča: Města a městečka v Čechách na Moravě 
a ve Slezku, nakladateství Libri, Praha 2000
Jiří Úlovec: Ohrožené hrady, zámky a tvrze Čech, na-
kladatelství Libri, Praha 2005

Zpracovala Mgr. Jana Valentová

  Zklamání

Při	 čtení	 listopadového	 „Novovčelnického	 zpravo-
daje“,	článku	„Setkání	se	zastupiteli“,	jsem	byl	velice	
zklamán,	 když	 jsem	se	v	 rozhovoru	 s	 Ing.	Ratajem	
dozvěděl,	že	městské	zastupitelstvo	neodsouhlasilo	
zrušení	městské	policie.
Jak	 si	 to	 zastupitelé,	hlasující	pro	 zanechání	měst-
ských	strážníků,	zodpoví	před	svými	voliči	a	mají-li	
kousek	cti	v	těle,	 jak	si	toto	zodpoví	sami	před	se-
bou.	Když	vezmu	 informaci	uveřejněnou	na	strán-
kách	 tohoto	 periodika,	 že	 město	 Nová	 Včelnice	
ročně	 vynakládá	 na	 provoz	 městské	 policie	 sko-
ro	¾	milionu,	 tak	 krát	4	 roky,	 kdy	městská	policie	
v	našem	městě	funguje	(a	skoro	nic	nedělá)	jsou	to	
zbytečně	vynaložené	3	000	000	Kč.	Myslím	si,	že	je	
nejvyšší	čas,	aby	volení	zástupci	lidí	na	všech	úrov-
ních,	měli	kromě	politické	i	hmotnou	zodpovědnost	
za	svoje	rozhodnutí.
Odpověď	 pana	 vrchního	 strážníka	 na	můj	 kritický	
článek	na	městskou	policii,	v	otázce	zákazové	znač-
ky	u	č.	p.	462	 (zákaz	 stání)	mě	vůbec	neuspokojil.	
Tím,	že	městská	policie	tuto	značku,	mající	velký	vý-
znam,	protože	mezi	stojícími	auty	přechází	mnoho	
dětí	jdoucích	ze	školy	a	mezi	stojícími	auty	ty	menší	
nejsou	vidět,	toleruje,	požaduji	tímto	na	městských	
strážnících,	aby	na	každou	dopravní	značku	v	Nové	
Včelnici	umístili	dodatkovou	tabuli,	zda	tuto	značku	
berou	vážně,	nebo	zda	jí	také	„tolerují“.
Další	 mé	 zklamání	 je,	 že	 na	 můj	 článek	 kritizující	
umístění	sběrného	dvora	a	„vyšperkování“	Vrchlic-
kého	ulice	jsem	nedostal	žádnou	odpověď.	To	lidmi	
z	Nové	Včelnice	tolik	opovrhujete,	nebo	nemáte	co	
odpovědět.	Oboje	je	víc	než	smutné.
Vrchlického	ulice	je	nejzapadlejší	ulice	v	N.	Včelnici,	
kterou,	kromě	občanů	zde	bydlících,	nikdo	necho-
dí.	Přesto	byla	její	úprava	řešena	vysoko	nad	rámec	

oprav	ostatních	ulic	v	N.	Včelnici.	Ptám	se:	proč	je	
zde	obytná	zóna	se	vší	parádou	(zpomalovací	prahy	
apod.),	jednosměrná	ulice,	supermoderní	osvětlení,	
když	daleko	obytnější	 zóny,	 jako	 jsou	obě	 sídliště,	
kde	 lze	 jezdit	 rychlostí	 50km/hod.	 a	 kde	 se	 jezdí	
v	mnoha	případech	daleko	rychleji	a	v	případě	Če-
chovy	ulice	(od	ulice	Nádražní	až	po	ulici	Husovu),	
tedy	kolem	panelových	domů	na	sídlišti	Na	Hliněn-
ce,	mohou	jezdit	nákladní	auta	až	do	celkové	váhy	
6	tun	a	autobusy,	obytnou	zónou	nejsou?
A	 co	 zbytečně	 široké	 chodníky	 a	 parkovací	 „pará-
dičky“	ve	Vrchlického	ulici?	Není	vše	toto	zbytečné	
a	 zbytečně	nákladné,	 když	 	nezbyly	peníze	na	dva	
kbelíky	latexu,	aby	byly	ve	Štítného	ulici	vyznačeny	
přechody?	Děti	jdoucí	z	obou	sídlišť	 i	od	autobusů	
do	 školy	 a	 školky,	 nemají	 ani	 jeden	přechod,	 přes	
který	 by	mohly	 bezpečně	 přejít	 Štítného	 ulici,	 ale	
máme	vyšperkovanou	ulici	Vrchlického.
Když	už	 jsem	zmínil	autobusy.	Přes	Novou	Včelnici	
jezdí	mimo	jiné	dálková	autobusová	linka	Č.	Budějo-
vice	–	Hradec	Králové	a	staví	na	honosně	znějící	za-
stávce	Nová	Včelnice	–	náměstí.	Co	si	asi	myslí	ces-
tující	 jedoucí	 touto	 linkou	o	N.	Včelnici?	Že	se	zde	
bude	filmovat	film	s	válečnou	tématikou,	a	nebo	že	
se	čas	vrátil	a	jsme	tady	rok	po	válce?
Takže	Vás	„páni“	zastupitelé	tímto	žádám	o	odpo-
věď	na	stránkách	 tohoto	periodika,	protože	mnou	
popsané	problémy	netrápí	pouze	mě,	ale	i	spoustu	
občanů	 Nové	 Včelnice,	 jak	 jsem	 se	 přesvědčil	 při	
rozhovorech	s	nimi,	po	napsání	předešlých	článků.	
Jen	je	škoda,	že	žádný	občan	kromě	p.	Růžičky,	ne-
napsal	 svoje	 názory	 o	 životě	 v	Nové	Včelnici.	 Tak-
hle	si	můžete	myslet,	že	jsem	zde	jediný	„potížista“.	
Vždyť	stačí	tužka	a	papír	a	zajít	do	knihovny.

Ivan Pospíšil 

  Fakta o ulici Vrchlického:

•	 Stav	ulice	Vrchlického	a	v	ní	uložených	podzemních	
vedení	byl	až	do	 roku	2008,	kdy	bylo	přikročeno	
k	rekonstrukci,	nejzanedbanějším	v	Nové	Včelnici.

•	 Zhruba	po	dobu	deseti	let	předem	byly	představi-
telé	města	opakovaně	žádáni	v	této	 lokalitě	byd-
lícími	 občany	 o	 opravu	 vozovky.	 Stav	 kanalizace,	
rozvodů	elektřiny,	plynovodu	v	této	ulici	byl	však	v	
tak	špatném	stavu,	že	bylo	nutno	nejprve	provést	
rekonstrukce	těchto	podzemních	vedení.

•	 V	 roce	 2007	 se	 podařilo	městu	 přesvědčit	 E-ON		
k	tomu,	že	připravil	projekt	s	tím,	že	v	roce	2008	
provede	 jako	 vlastní	 investici,	 rekonstrukci	 elek-
trického	vedení.

•	 V	témže	roce	byla	dohodnuta,	s	vlastníkem	plyno-
vodu	 Jihočeskými	 plynárnami,	 rekonstrukce	 ply-
novodu	s	termínem	realizace	v	roce	2008.

•	 Město	 začalo	 souběžně	 připravovat	 projekty	 na	
rekonstrukci	 kanalizace,	 vodovodu,	 veřejného	
osvětlení	a	vozovky.	 Jediný	stav	vodovodu	v	této	
ulici	byl	natolik	uspokojivý,	že	jej	nebylo	nutno	re-
konstruovat.

•	 Do	rozpočtu	na	rok	2008	město	zařadilo	prostřed-
ky	na	provedení	 rekonstrukce	 vlastních	podzem-
ních	vedení	 tak,	aby	mohla	celková	rekonstrukce	
proběhnout	 v	 návaznosti	 na	 vloženou	 investici	
EONu	a	Jihočeských	plynáren.

•	 Na	 všechny	 rekonstrukce	 proběhla	 řádná	 výbě-
rová	řízení,	u	kterých	byla	rozhodujícím	kriteriem	
nabídková	cena.

•	 Všichni	majitelé	nemovitostí	v	této	ulici	byli	vyzvá-
ni,	aby	si	v	souběhu	s	prováděním	celkové	rekon-
strukce	opravili	nebo	zřídili	kanalizační,	vodovodní	
a	plynové	přípojky	s	tím,	že	nejméně	po	dobu	ná-
sledujících	deseti	let	jim	nebudou	moci	být	povo-

leny	výkopy	do	nové	vozovky.
•	 Jako	první	 v	 roce	2008	byla	opravena	kanalizace	
z	roku	1905.	Celkový	investiční	náklad	na	její	opra-
vu	vyšel	na	1.290.769,-	Kč.

•	 Prakticky	souběžně	probíhaly	pokládky	elektrické-
ho	vedení	prováděné	E-ONem,	následně	plynovo-
du	a	veřejného	osvětlení.

•	 Veřejné	 osvětlení	 včetně	 místního	 rozhlasu	 bylo	
realizováno	za	173.859,-	Kč

•	 Jako	poslední	přišla	pochopitelně	na	řadu	rekon-
strukce	vozovky.	Ta	se	účelově,	kvůli	dostatečné-
mu	zhutnění	předešlých	výkopových	prací	a	sedá-
ní	zeminy,	ale	i	rozložení	financování	ponechala	k	
realizaci	na	rok	2009.

•	 Projekt	na	vozovku	byl	pochopitelně	proveden	tak,	
aby	 technické	 parametry	 pro	 povoz	motorových	
vozidel	a	chodců	odpovídaly	současným	normám	
a	trendům,	včetně	bezbariérových	opatření.

•	 Ke	konci	roku	2008	proběhlo	řádné	výběrové	říze-
ní	na	výběr	zhotovitele,	kde	byla	opět	rozhodují-
cím	 kriteriem	 cena.	 Tato	 rekonstrukce	 vozovky,	
chodníkových	částí	a	dopravního	značení	byla	rea-
lizována	od	června	do	září	2009.	Celkový	investiční	
náklad	byl	2.695.008,-Kč.

Tolik	konstatování	faktů,	nutno	ovšem	dodat,	že	bylo	
plánováno	pokračování	v	přípravě	a	realizaci	rekon-
strukcí	ulic	Zahradní	a	hlavně	Riegerova,	kde	 je	 též	
stav	sítí	a	vozovky	ve	velmi	špatném	stavu,	kanaliza-
ce	v	těchto	ulicích	je	rovněž	z	roku	1905.	Aby	inves-
tiční	náročnost	na	město	nebyla	tak	velká,	byla	snaha	
města	k	získání	dotace.	Bohužel	příprava	projektů	a	
vlastní	rekonstrukce,	především	ulice	Riegerova,	kte-
rá	to	velmi	potřebuje,	do	současnosti	nepokročila.	

Petr Meloun

Přeji	Vám	všem	krásnou	velikonoční	dobu	a	hodně	
Božích	 milostí	 od	 Zmrtvýchvstalého	 Krista.	 Pro-
střednictvím	 novovčelnického	 zpravodaje	 chtěl	
bych	Vám	sdělit,	že	dne	30.	03.	2012	byla	od	Města	
Nová	 Včelnice	 předána	 farnosti	 finanční	 hotovost	
6	701	Kč,	jako	příspěvek	na	opravu	varhan	v	našem	
kostele.	Tato	částka	byla	uložena	na	farní	účet	dne	
11.	04.	2012.	Městu	za	tento	příspěvek	farnost	sr-

dečně	děkuje.	10.	04.	2012	jsem	osobně	vybral	ka-
sičky	 v	 našem	 kostele.	 Celková	 finanční	 hotovost	
činila	 536	 Kč	 a	 je	 také	 určena	 na	 opravu	 varhan.	
V	současné	době	finanční	příspěvky	na	opravu	var-
han	v	našem	kostele	činí	28	250	Kč.	Všem	přispě-
vovatelům	srdečně	děkuji.	S	kněžským	pozdravem	

P. Mgr. Mariusz Klimczuk
Váš služebník a duchovní otec

  Drazí Boží přátelé
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  Dřív,

než	 zapomenu,	 poděkuji	 panu	 starostovi.	 I	 bez	 mé	
prosby	sám	zavedl	svou	pravidelnou	stránku	(doufej-
me),	s	vysvětlením	i	informací,	hned	to	vypadá	lépe,	
i	kdyby	sdělená	starost	nebyla	menší.	Poděkuji	i	měs-
tu	 za	 zprostředkování	 koncertu	 Jindřichohradeckých	
symfoniků	v	kostele.	Jaká	to	zelená	oáza	v	šedé	poušti!	
Dík	patří	zejména	ansáblu,	neuvěřitelně	co	do	kvality	
vyrostl,	je	moc	dobře,	že	takový	orchestr	tady	regio-
nálně	 je.	 Naopak	 zcela	mimo	 noty	 se	 notoricky	 jeví	
koaliční	vládní	tým.	Člověk	musí	nabývat	dojmu,	že	v	
novinách	i	TV	sleduje	jakýsi	podivný,	nekončící	seriál	
s	názvem	„Zpitomělá	země“.	Často	to	vypadá	na	sit-
kom,	občas	jako	sci-fi	a	někdy	je	to	docela	napínavé,	
skoro	horor.	Máme,	resp.	měli	jsme	nejlepšího	minis-
tra	školství	v	historii,	máme	nejlepšího	financministra	
v	EU	a	stále	ještě	nejlepšího	prezidenta	na	světě.	Táži	
se,	kde	je	to	vidět???	No,	možná	že	přívlastky	budou	
zcela	opačné…	Nastojte,	pan	ministr	 krysička	a	 jeho	
úřad	vymyslí	geniální	fintu	na	všechny	příjemce	sociál-
ních	dávek	bez	rozdílu.	Výsledek?	Mnoho	zklamaných,	
frustrovaných	i	namíchnutých.	Trochu	domysleme	si-
tuace	lidí	bez	práce,	zdravotně	diskvalifikovaných,	ti	co	
doslova	živoří,	mámy,	co	nemají	na	rohlík	pro	své	děti	
atd.,	žel	atd.	Ti	všichni	si	díky	speciálnímu	programu	
jistě	„užili“	zcela	nedůstojných	hodin	čekání	ve	fron-
tách	na	Úřadech	práce,	aby	nedostali	často	nic,	proto-
že	ten	systém	za	2	mld.,	je	tak	trochu	na	prd.	Docela	
by	mne	zajímalo,	jaká	by	byla	situace,	kdyby	např.	pan	
ministr	v	termínu	na	své	konto	neobdržel	víc	než	dva-
cetinásobek	své	jistě	zasloužené	mzdy,	tedy	násobek	
částky,	kterou	mohou	v	nejlepším	případě	ti	pokorně	
prosící	získat.	Jistě	by	byl	mazec,	ale	takhle	vláda	neo-
třesně	ví,	kde	a	jak	má	šetřit,	ať	to	stojí	co	stojí,	to	vše	
ve	 stínu	megakorupce,	 teď	 dokonce	 obrproces,	 tak	
trochu	připomínající	špatnou	anekdotu.	Přátelé	jedna	
skromná	rada:	Nenoste	prosím	po	kapsách	půlmilio-
nové	částky,	mohli	byste	třeba	v	návalu	dobrotivosti	
ty	prachy	někomu	dát,	aby	si	koupil	něco	na	sebe	a	do-
pustit	se	tak	trestného	činu	a	chudák	příjemce	přímo	
hrdelního	zločinu,	zvláštní	právo,	hlava	mi	to	nebere…	
Naštěstí	my	starší	můžeme	zmírnit	naše	obavy.	Vláda	
sice	odvolává	co	odvolala	a	neslibuje	co	slíbila,	ale	avi-
zované	zmrazení	se	nekoná.	Vláda	má	šest	verzí	řeše-
ní	a	my	již	dávno	umíme	číst	mezi	řádky,	buďme	rádi,	
penze	se	zvýší	o	jednu	až	šest	korun.	Ale	co	my	staří,	
více	jde	o	ty	mladší,	žel	máme	m.	j.	nejdražší	telefony,	
mýtné	(i	to	samozřejmě	platíme	my	na	konci),	často	i	

benzín	a	naftu	apod.	Nastává	naprosto	neočekávaná	
situace,	lidé	v	příhraničí	jezdí	i	na	běžné	nákupy	k	sou-
sedům,	k	úplnému	šoku,	dokonce	i	do	Německa.	Prav-
da	 s	 nehoráznou	 cenou	 vajec	na	našem	 trhu,	 nemá	
vláda	moc	 společného,	 ale	 jen	 zdánlivě	 a	mohla	 by	
mít,	kdybychom	si	v	bundesrepublice	za	polovinu	ceny	
vajíčka	nenakoupili	a	hodili	je	téhle	povedené	partičce	
na	hlavu,	ale	to	už	tady	jaksi	bylo…
V	té	souvislosti	nemohu	opomenout	enormní	zážitek,	
který	 mi	 připravila	 ostravská	 TV	 na	 vánoční	 svátky	
uvedením	 pohádky	 „Tajemství	 kouzelné	 bambitky“.	
Ta	možná	ani	nebyla	pro	děti,	ale	musím	dodat,	že	tak	
skvělou	a	hlavně	chytrou	pohádku	 jsme	od	doby	Tří	
veteránů	tady	neměli.	Ti,	co	ji	nepropásli,	mi	asi	dají	za	
pravdu,	že	příběh	královského	páru,	který	jen	jezdil	po	
světě	na	výlety	a	správu	země	tak	převzal	„Úřad	vlá-
dy“	s	ministrem	financí	a	vnitra	(Lábus,	Vladyka),	mla-
dého	prince	(nová	písničkářská	hvězda	Tomáš	Klus),	s	
loupežníkem	na	penzi	 s	 jeho	půvabnou	dcerkou	byl	
takříkajíc	prorocký.	Povedená	vláda	napařila	pracovi-
tému,	leč	velmi	chudému	lidu,	samé	daně	(m.	j.	i	daň	
z	otevřeného	i	zavřeného	okna,	což	nás	teprve	čeká).	
Truhly	plné	zlata	chtěli	 ještě	víc	přeplnit	novou	daní,	
které	říkali	DPH,	tedy	daň	z	přisypané	hlíny	do	hrobu.	
Happyend	téhle	velmi	povedené	taškařice	a	srandy	byl	
pohádkový	a	povedená	„vláda“	dostala	trest	doživot-
ního	výkonu	veřejně	prospěných	prací,	to	mne	docela	
skolilo.	Mám	ale	zároveň	trochu	obavy,	že	ač	rád	bych,	
reprízu	možná	 dlouho	 neuvidím.	 Ostatně	 počátkem	
80.	 let	 když	 pan	 Lipský	 Veterány	 natočil,	 byly	 velmi	
záhy	 z	 velkých	 premiérových	 biografů	 staženy.	 Teh-
dejší	 šéfka	kultury	 v	 JČ	 soudružka	Řihoutová,	 stejně	
jako	Chytilové	Hru	o	jablko	v	našem	kraji	zatrhla.	Když	
však	později	filmy	uvedla	ORF,	bylo	dočista	zbytečné	
klatbu	držet,	 neboť	 je	 většina	 Jihočechů	tím	pádem	
viděla.	Podobnost	čistě	náhodná	nám	může	na	nějaký	
čas	také	 legrácku	vzdálit	a	bůhví	 jak	to	bude	po	vol-
bách,	co	když	se	v	tom	zase	někdo	uvidí.	Na	závěr	pře-
ce	jen	jedna	dobrá	zpráva:	Hned	dvě	české	hospody,	
tedy	české	možná	ne,	ale	s	českými	kuchaři,	obdržely	
premiérově	 prestižní	 tzv.	 „Michelinovu	 hvězdičku“	
Já	si	osobně	myslím,	že	by	ji	měla	dostat	i	restaurace	
Rudolfínum	u	našeho	koupaliště,	ale	žel	o	tom	neroz-
hoduji.	Chci	tím	přátelé	spíš	navrhnout	obecný	slogan	
k	našemu	bytí:	„Jen	ať	nám	hlavně	chutná	a	ostatní	
je	nám	raději	putna“,	nebo	bychom	se	z	toho	možná	
zbláznili,	tak	hezké	jaro!																																																					- fr -

Ohlédnutí …
29.	 března	 jsme	 opět	 pro	 malý	
zájem	nejeli	do	bazénu	v	Třeboni.	
Ve	středu	4.	dubna	byl	Senior	klub	
a	výbor	se	sešel	k	přípravě	prvo-
májového	 posezení,	 které	 opět	
po	 roce	 pořádáme.	Upřesnil	 při-

pravované	akce	a	výši	účastnických	poplatků,	zajištění	
přání	jubilantům	v	květnu	a	objednávku	53	permanen-
tek	s	dopravou	na	další	sezonu	do	HD	v	Jihlavě.	V	úterý	
10.	dubna	jsme	se	v	HDJ	výborně	pobavili	při	předpo-
sledním	představení	této	sezony,	hře	„Soudné	sestry“,	
v	neděli	15.	dubna	řada	členů	navštívila	v	kostele	kon-
cert	JHSO	ke	350.	výročí	založení	našeho	Města,	také	
jsme	využili	 snížené	vstupné	na	vystoupení	Plavců	v	
sobotu	21.	dubna	v	sále	hotelu	Jelen.					
Aktuálně … 
V	úterý	1.	května	opět	po	roce	pořádáme	v	sále	hotelu	
Jelen	prvomájové	posezení,	 kterého	se	 jistě	v	hojné	
míře	zúčastní	naši	členové	dlouhodobě	kritizující	to,	že	
neorganizujeme	akce	s	živou	hudbou.	Posezení	začne	
ve	14	hodin,	hrát	bude	oblíbená	hudba	pana	Luboše	
Holického	a	prakticky	nahradí	květnový	Senior	klub.	
Ve	středu	16.	května	jedeme	na	zájezd	na	HOBBY	do	
Českých	Budějovic,	odjíždíme	před	8	hodinou	od	kos-
tela.	Ve	čtvrtek	31.	května	chceme	jet	na	plavání	do	
rehabilitačního	bazénu	Lázní	Aurora	v	Třeboni.	V	květ-
nu	navštívíme	6	jubilantů.	Do	HD	v	Jihlavě,	na	poslední	
představení	„Terasa“,	pojedeme	až	19.	června.	Aktuál-
ní	informace	nebo	změny	jsou	průběžně	uveřejňovány	
v	naší	skříňce	na	lékárně.

Zamyšlení	...
Na	závěr	malé	zamyšlení	k	aktuálním	problémům	naší	
organizace	a	vlastně	obecně	k	dění	v	našem	Městě.	
Běžně	se	kritizuje,	že	se	tu	nic	neděje,	není	žádná	kul-
tura,	a	jak	už	jsem	zmínil,	tak	v	naší	MO	slyšíme	kritiku,	
že	nezajistíme	živou	hudbu,	proč	nebyl	zájezd	a	nic	se	
pro	lidi	nedělá!	Praxe	je	ale	taková,	že	na	divadlo	přijde	
do	sálu	hotelu	Jelen	„celých“	asi	50	diváků!	Podobně	
loňské	prvomájové	posezení.	Zajistíme	živou	hudbu	a	
je	půl	sálu,	ale	kritizuje	se,	že	nebylo	podzimní	poseze-
ní	s	hudbou!	Stejně	je	to	se	zájezdy	do	bazénu	Lázní	v	
Třeboni.	Nabízíme	i	nečlenům	cenu,	která	pokryje	sot-
va	dopravu,	k	tomu	ještě	plavenku	a	nemáme	ani	20	
zájemců.	Podobně	jsme	dopadli	loni,	když	jsme	chtěli	
udělat	zájezd	na	Třeboňsko.	Nikdo	se	pak	nemůže	di-
vit,	že	člověk	začne	vážně	uvažovat,	má-li	vůbec	cenu	
něco	dělat?		 (h) 

  Léta letí a letí, (Nová Včelnice 24. 2. 1913 až 24. 2. 2012)
proto	díky	za	každý	nový	den.	Avšak	každý	nový	den	s	
sebou	přináší	zvlášť	pro	staré	lidi	nové	zdravotní	pro-
blémy	a	starosti.
Je	tedy	co	oslavovat?	Spíše	zavzpomínat	na	prožitý	ži-
vot,	který	byl	často	až	velmi	krutý.	Vzpomínám	na	žáky	
devátých	tříd,	kteří	nebyli	přijati	na	vyšší	studium	z	po-
litických	důvodů,	i	když	patřili	k	nejnadanějším.
Tehdejší	diktátoři	si	asi	neuvědomili,	že	si	sami	pod-
řezávají	větev,	na	které	sedí.	Inu,	tak	chutná	moc,	jak	
to	v	knize	Tak	chutná	moc	výstižně	napsal	spisovatel	
L.	Mačko.	Nechme	však	dávných	vzpomínek	a	úvah,	
neboť	mladší	generace	dobu	neprožily	a	znají	 ji	 jen	
z	tisku	a	různých	zpráv.

Vraťme	se	do	přítomnosti.	Vysoký	věk	jsme	tedy	osla-
vovali.	Měl	 jsem	velkou	radost	ze	všech	gratulantů,	
z	delegace	městského	úřadu,	že	jsem	poznal	nového	
starostu	pana	 Ing.	Dvořáka	 s	 jeho	některými	 plány	
v	řízení	města,	ze	zástupců	kultury	a	základní	školy.	
Zajímavé	bylo	setkání	tří	ředitelů,	bývalého	ředitele	
Mgr.	Josefa	Jelínka,	ředitele	J.	Ďupala	a	současného	
Mgr.	 Jaromíra	 Hrbka,	 který	 mi	 předal	 blahopřání	
podepsané	všemi	pracovníky	školy,	což	mě	až	doja-
lo.	Srdeční	záležitostí	byla	účast	všech	členů	našeho	
rodu,	jakož	i	osobních	gratulantů	a	písemných	přání.
Všem	 ze	 srdce	 děkuji	 a	 přeji	 spokojený	 život,	 stálé	
a	pevné	zdraví	 	 	 Josef Ďupal

  MO STP informuje - květen 2012
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  Skautská výprava   

Je	konec	března,	víkend	a	my	skauti	jdeme	na	další	vý-
pravu,	tentokrát	za	dobytím	oázy.	Ráno	jsme	se	sešli	
na	vlakovém	nádraží	a	jeli	jsme	vlakem	do	Benešova.	
Když	jsme	přijeli,	čekal	nás	tam	první	úkol,	a	to	takový,	
že	jsme	museli	rozluštit	zprávu.	Některým	se	nechtělo,	
ale	zvládli	jsme	to.	Dozvěděli	jsme	se,	že	musíme	jít	ke	
srubu	a	tam	zabít	bandity.	Tak	jsme	řekli,	jdeme	na	ně	
a	porazili	jsme	je.	Dali	jsme	si	přestávku	a	šli	jsme	ob-
sazovat	kontrolní	body.	Na	prvním	bodě	jsme	museli	
zabít	medvěda,	bylo	to	obtížnější,	ale	poradili	jsme	si.	
Na	druhém	jsme	měli	najít	studánku,	kterou	jsme	ne-
mohli	najít,	ale	po	delším	hledání	jsme	ji	našli.	Potom	
jsme	šli	na	oběd,	který	 jsme	si	se	zpožděním	uvařili.	
Po	obědě	(nebo	svačině….)	jsme	šli	najít	a	obsadit	třetí	
kontrolní	bod.	Za	úkol	jsme	měli	sehnat	místnímu	oby-
vateli	golfovou	hůl.	Když	jsme	ji	sehnali	i	sobě,	všichni	
si	šli	zahrát	golf.	Po	golfu	jsme	si	dali	večeři,	abychom	
měli	sílu	na	ráno,	a	šli	jsme	spát.	Ráno	jsme	se	nasní-

dali	a	šli	na	poslední	etapu.	Na	etapě	jsme	měli	ty	tři	
kontrolní	body	bránit	před	bandity.	Museli	jsme	běhat	
o	sto	šest	a	poté	jsme	byli	trochu	vyčerpaní,	ale	zvládli	
jsme	to.	Tak	jsme	rychle	uklidili	srub	a	šli	na	vlak.	Moc	
času	jsme	neměli,	ale	zvládli	jsme	to.	Když	jsme	přijeli,	
tak	jsme	se	rozloučili	a	šli	domu	na	oběd,	do	postele	si	
odpočinout	nebo	co	kdo	chtěl.	 Soliman

Pocit	vděčnosti	je	pocitem	příjemným,	neboť	před-
tím	se	nám	přihodilo	něco	hezkého	a	my	můžeme	být	
vděční.	Můžeme	být	vděční	někomu,	kdo	nám	v	ně-
čem	pomohl,	nebo	za	nás	vyřešil	náš	problém.	Dluhy	
ovšem	nikdo	nemá	rád,	dokonce	i	tehdy,	kdy	existen-
ce	dluhu	 je	neoddiskutovatelná.	Mnozí	 z	nás	 raději	
dostávají,	než	dávají.	Dalo	by	se	říct,	že	jsou	„chudí	
duchem“,	 protože	 nechápou	 důležitost	 rovnováhy	
v	těchto	věcech.	Vděčnost	je	i	ctností.	Projevujeme-li	
vděčnost,	uvědomujeme	si,	že	jsme	příjemci	pomoci	
od	druhých.	Myslím	si,	že	vděčnost	je	vzácné	ptáče,	
proto	může	být	i	ctností.	Nedá	se	to	srovnávat	s	čas-
tou	situací,	kdy	něco	někomu	dáme,	a	ten	druhý	to	
vrátí.	Výměna	nemá	nic	společného	s	vděčností,	pro-
tože	vděk	není	povinný.	Projevem	vděku	je	nejčastěji	
poděkování.	Poděkujeme-li	za	něco,	dokazujeme	tím	
nejen	své	dobré	vychování,	ale	i	to,	že	jsme	si	vědomi	
pozitivního	projevu	našeho	protějšku	vůči	nám,	a	náš	
dík	je	projevem	naší	ochoty	vrátit	náš	vztah	do	rov-
nováhy.	Kouzelné	slovíčko	„	DĚKUJI!“,	je	nejčastějším	
i	nejobvyklejším	projevem	naší	vděčnosti.
Ale	pokud	použijeme	výrazy	typu	„	děkuji	osudu,	Bo-
hudík“,	dáváme	tím	najevo,	že	máme	jakési	mlhavé	

představy	 o	 důležitých	 věcech,	 na	 které	 nemáme	
žádný	 vliv,	 a	 jde	 o	mocné	 síly	mimo	naše	 chápání.	
Můžeme	 to	 připisovat	 Bohu,	 štěstí,	 prozřetelnosti,	
a	třeba	i	naší	karmě.	Jde	o	to,	že	podvědomě	cítíme,	
chápeme	 existenci	 sil,	 které	 jsou	 od	 nás	 mnohem	
mocnější.	 A	 pokud	 jsou	 tyto	 síly	 pro	 nás	 příznivé,	
projevujeme	svou	vděčnost	poděkováním.	Můžeme	
být	vděční	třeba	za	to,	že	máme	štěstí,	možnosti,	do-
vednosti,	šanci,	že	jsme	se	uzdravili,	nebo	i	za	tako-
vou	zdánlivě	prostou	věc,	že	naši	blízcí	jsou	v	pohodě.	
V	těchto	chvílích	cítíme	vděčnost,	a	v	našich	srdcích	
se	na	malinkou	chvilku	objeví,	jen	velmi	vzácně	a	ne-
obvykle,	pokora.
Pravá	vděčnost,	ukazující	šlechetnost	duše,	znamená	
mnohem	více.	Vyjadřuje	pevnou	víru	i	povědomí,	že	
všechno	co	máme,	život,	zdraví,	dovednosti,	majetek	
i	láska	jsou	dary,	které	jsme	odněkud	dostali,	a	měli	
bychom	se	snažit	je	zasloužit.	A	zasloužené	to	může	
být	třeba	tak,	že	část	našeho	života,	nebo	i	celý,	po-
jmeme,	prožijeme	jako	službu.
Jako	službu	vyšším	cílům,	společnosti,	lidem.	To	je	ta	
pravá	vděčnost.

Bohony Rudi

  Pár slov o vděku

  Skautský paintball  

Dne	7.	dubna	2012	si	celá	naše	skautská	družina	jela	
zahrát	paintball	do	kamenického	lomu.	Odpoledne	
v	13:07	hodin	jsme	jeli	do	Kamenice	nad	Lipou	s	ve-
doucím	naší	družiny	Sandym.	Na	včelnickém	vlako-
vém	nádraží	jsme	čekali	na	příjezd	vlaku,	asi	po	pěti	
minutách	přijel,	a	tak	jsme	jeli.	Když	jsme	přijeli,	tak	
jsme	šli	od	vlakového	nádraží	cca	1,5	km.	Po	15	mi-
nutách	jsme	došli	ke	kamenickému	lomu	a	tam	vybí-

rali	vstupné.	Zaplatili	jsme	ještě	kuličky	a	mohlo	se	
začít	hrát.	Při	hraní	je	to	docela	zajímavé	a	napína-
vé.	Když	trefíte	nějakého	člověka,	je	to	docela	dobrý	
pocit,	ale	když	někdo	trefí	vás,	je	to	špatné.	Kulička	
se	vám	rozprskne	někde	na	těle	a	štípne	to.	Po	dvou	
výhrách	a	asi	třech	prohrách	jsme	museli	běžet	na	
vlak.	Všem	se	to	moc	 líbilo	a	dorazili	 jsme	šťastně	
domů.	 Brontosaur

V	této	době	se	dokončuje	oprava	varhan	v	Kostele	
Nanebevzetí	 panny	Marie	 na	 náměstí.	 Opravené	
varhany	si	můžeme	poslechnout	dne	6.	července,	
kde	jedni	z	nejlepších	českých	umělců	vystoupí	na	
varhanním	 koncertě,	 který	 pořádá	město	 v	 roce	
svého	 350.	 výročí.	 Z	 řad	 umělců	 se	 představí	
1.	trumpetista	Jihočeské	komorní	filharmonie	pan	
Jiří	Pelikán	a	1.hornista	a	sólohornista	České	filhar-
monie	pan	Ondřej	Vrabec,	který	zde	 již	vystoupil	
při	 Svatováclavském	koncertu,	kde	mimo	 jiné	za-
zněla	 i	 Hubertská	 mše.	 Hlavním	 aktérem	 tohoto	
výjimečného	koncertu	bude	jeden	z	našich	nejlep-
ších	současných	varhaníků	pan	Miroslav	Pšenička,	

který	 v	 současné	 době	 zastává	 funkci	 varhaníka	
a	ředitele	kůru	v	katedrále	sv.	Bartoloměje	v	Plzni	
a	 je	 zároveň	 pověřen	 metodickým	 vedením	 hu-
debníků	plzeňské	diecéze.	Představí	opravené	var-
hany	jak	při	sólovém	hraní,	tak	společně	s	trubkou	
a	lesním	rohem.	Na	koncertě	také	zahraje	žesťový	
soubor	Trumpet	Tune	pod	vedením	Lumíra	Rataje.	
Tento	 koncert	 bude	 opravdu	 výjimečný.	 Na	 naše	
varhany	 dosud	 nikdo	 nehrál	 koncertně.	 A	 nyní	
bude	na	tento	nástroj	hrát	jeden	z	nejlepších	sou-
časných	varhaníků.

Kristýna Ratajová
Studentka JAMU v Brně a Pražské konzervatoře

  Chcete slyšet naše opravené varhany?? 

Místní	organizace	STP	v	Nové	Včelnici	pořádá	spolu	s	MO	ČSSD

„tradiční prvomájové posezení“
a	tím	již	podruhé	pokračuje	v	dvacetileté	tradici	akce	organizované	MO	ČSSD	 				

Zveme	tímto	všechny	spoluobčany,	zejména	členy	MO	STP
sejdeme	se	v	úterý			1.	května	od	14	hodin,	v	sále	hotelu	„Jelen“	

vstup	dobrovolný,	k	poslechu	i	k	tanci	nám	opět	zahraje	hudba	pana	Luboše	Holického



12 Novovčelnický zpravodaj 13Novovčelnický zpravodaj

  Základní škola

Dne	14.	března	v	Jindřichově	Hradci	proběhlo	okresní	
kolo	Zeměpisné	olympiády	za	účasti	žáků	základních	
škol	a	tří	víceletých	gymnázií.
Během	 130	minut	 řešili	 soutěžící	 teoretické	 otázky,	
plnili	úkoly	s	pomocí	atlasu	a	řešili	praktické	otázky	ze	
zeměpisu.	Žáci	naší	školy	si	vedli	úspěšně.
V	kategorii	C	(8.	a	9.	třída	ZŠ,	tercie	a	kvarta	víceletých	

gymnázií)	obsadila	Zuzana	Kricnerová	z	9.A		2.	místo.
V	kategorii	B	(7.	třída	ZŠ,	sekunda	víceletých	gymnázií)	
obsadil	Martin	Uchytil	ze	7.A	9.	místo.
V	kategorii	A	(6.	třída	ZŠ,	prima	víceletých	gymnázií)	se	
umístil	Martin	Mařík	ze	6.A	na	8.	místě.
Blahopřejeme	

Mgr. Milan Bašta

Dne	16.	března	se	na	naší	škole	uskutečnila	tradiční	
soutěž	-	Matematický	klokan.	Žáci	2.	až	9.	tříd	řešili	
v	rámci	svých	kategorií	matematické	příklady	různé	
obtížnosti.	
Zde	jsou	výsledky	nejúspěšnějších:
Kategorie Cvrček - 2. a 3. třída
1.	Jakub	Brus	3.A
2.	Filip	Dolejší	3.A
3.	Tobiáš	Balek	3.A
Kategorie Klokánek - 4. a 5. třída
1.	Marek	Strnad	4.A

2.	Martin	Němček	5.A
3.	Kateřina	Letochová	5.A
Kategorie Benjamín - 6. a 7. třída
1.	Martin	Mařík	6.A
2.	-	3.	Veronika	Bočková	6.A	a	Jan	Šergl	7.A
Kategorie Kadet - 8. a 9. třída 
1.	Tereza	Bočková	8.A
2.	Tereza	Mašínová	8.B
3.	Eva	Neugebauerová	9.A
Všem	úspěšným	řešitelům	blahopřejeme.					

Mgr. Milan Bašta

Dne	26.	března	vyrazila	naše	9.	třída	na	exkurzi	do	
jedné	ze	dvou	jaderných	elektráren	v	České	repub-
lice	 -	 do	 Temelína.	 Ráno	 v	 8	 hodin	 pro	 nás	 přijel	
autobus,	cestou	jsme	se	ještě	zastavili	v	Kardašově	
Řečici,	kde	jsme	přibrali	tamní	deváťáky.	Po	příjez-
du	jsme	šli	ihned	do	informačního	centra,	kde	celá	

naše	návštěva	probíhala.	Nejprve	jsme	si	prohlédli	
místnosti	s	expozicemi.	Potom	jsme	pokračovali	do	
kinosálu,	ve	kterém	nám	průvodkyně	podala	výklad	
o	jaderné	elektrárně	doplněný	3D	filmem.
Výlet	se	všem	líbil.																																																																																										

Markéta Strejčková, 9.A

Oznamujeme,	

že mateřská škola bude v době letních prázdnin 
uzavřena

od	16.	července	2012	do	5.	srpna	2012	včetně.
Mateřská	škola	bude	opět	otevřena	6.	srpna	2012.	

Po	dobu	uzavření	bude	proveden	
generální	úklid,	bílení	chodeb,	sociálních	příslušenství	

a	zaměstnanci	mateřské	školy	budou	čerpat	řádnou	dovolenou.

Kamila Svatošová, ředitelka mateřské školy

Projekt,	ve	kterém	 jsme	 jako	osmáci	zapojeni,	po-
kračuje	během	celého	školního	roku.		Většinou	jsme	
zatím	pro	prvňáčky	připravovali	nějaké	aktivity	my,	
aby	se	jim	ve	škole	líbilo	a	aby	se	mezi	většími	dětmi	
cítili	dobře.	Malí	školáčci	se	však	nenechali	zahanbit	
a	připravili	si	v	březnu	projekt	o	přírodě	spojený	se	
soutěží.	 Pracovali	 na	 něm	 skutečně	 důkladně.	 Ve	
třídě	měli	spoustu	knih	o	přírodě,	pomůcek,	her	a	fi-
gurek	zvířátek,	vycpaniny	a	dokonce	si	přinesli	i	své	
živé	domácí	mazlíčky.	Mnozí	se	tak	mohli	pochlubit	
svou	 želvičkou,	 morčetem,	 rybičkami,	 andulkami	
i	 obrovským	 hlemýžděm.	Měli	 hroznou	 radost,	 že	
nám	svá	zvířátka	mohou	ukázat.	
Plnili	jsme	různé	úkoly	na	desíti	stanovištích,	na	kte-

rých	jsme	museli	vyhledávat	a	rozpoznávat	zvířata.	
Sehrávali	jsme	utkání	v	pexesu,	kde	jsme	často	utr-
pěli	porážku.	Sestavovali	jsme	zvířata	ze	skládanek	
a	určovali,	 kde	žijí.	Malí	nám	prostě	nic	nedali	 za-
darmo.	Ke	svým	rolím	jednotlivých	rozhodčí	přistu-
povali	se	vší	vážností	a	byli	přísní	a	neúplatní.	Čas,	
který	jsme	s	prvňáčky	strávili,	uběhl	strašně	rychle.	
Do	dalších	vyučovacích	hodin,	které	na	nás	ještě	če-
kaly,	se	nám	vůbec	nechtělo.	Překvapením	pro	nás	
bylo,	když	v	pondělí	přišli	prvňáčci	se	svou	paní	uči-
telkou	Věrou	Sokolovou	za	námi	do	naší	třídy.	Paní	
učitelka	s	dětmi	vyhodnotila	naše	snažení	a	dostali	
jsme	něco	na	zub.	Bylo	to	prostě	fajn.	

Za 8.A  Zdeněk Didek																																																																																		

Na	 projekt	 „Můj	 velký	 kamarád“	 navázala	 od-
polední	 soutěž	pro	1.	 stupeň	 „	Poznáváme	živo-
čichy“.	 Na	 10	 stanovištích	 různého	 charakteru	
prokázalo	31	soutěžících	2.	–	5.	ročníku	své	vědo-
mosti	z	oblasti	zoologie.	Nejlépe	si	vedli	–	Kristý-
na	Ziková,	Vojtěch	Capoušek,	Michaela	Dvořáko-
vá,	 Jindřich	David	 (2.r.),	 Adéla	 Sokolová,	 Vanesa	
Shánělová,	Filip	Dolejší,	Daniela	Vlasáková	 (3.r.),	
Natálie	Potocká	a	Simona	Raušová	(4.r.)	a	Nikola	
Jakešová	 (5.r.).	 Nejvíce	 děti	 zaujala	 živá	 zvířata,	
která	ochotně	přinesly	děti	 z	první	 třídy.	Kromě	
toho,	že	si	děti	prověřily	své	znalosti,	si	také	od-
nesly	sladkou	odměnu.

Mgr. Věra Sokolová s prvňáčky

  Zeměpisná olympiáda   

  Matematický klokan   

  Exkurze v Temelíně   

  Soutěžení s prvňáčky   

  Poznáváme živočichy   
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Opět	jsme	letos	začali	včelstva	vyrušovat	lednovým	sběrem	
měli	na	kontrolu	spadu	roztoče	varroa.	I	když	letošní	prů-
běh	počasí	v	lednu	odpovídal	spíš	měsíci	dubnu.	Jako	vždy	
vyšetření	dopadlo	pro	naše	včelaře	vcelku	příznivě	a	muse-
lo	být	přeléčeno	jen12.	stanovišť	z	celkového	počtu	59.
Výroční	členská	schůze	se	konala	dne	4.	3.	2012	a	byla	na	
ní	zhodnocena	činnost	spolku	za	předcházející	rok.
Přítomno	bylo	38	členů	z	celkového	počtu	53	členů.	Schů-
ze	byla	usnášeníschopná.
Zpráva předsedy:
Přítomné	členy	přivítal	předseda	a	seznámil	je	s	programem.
Ve	své	zprávě	předseda	seznámil	přítomné	členy	se	sta-
tistickými	údaji	roku	2011.	Na	území	naší	ZO	bylo	chová-
no	k	31.	12.	2011	celkem	658	včelstev	53	chovateli	na	59	
stanovištích.	Bylo	vyprodukováno	8600	kg	medu,	191	kg	
vosku	a	bylo	vychováno	49	včelích	matek.	
Letošní	výsledky	vyšetření	zimní	měli	by	se	daly	hodnotit	jako	
standardní.	Pozitivních	bylo	102	včelstev	na	14	stanovištích.
V	letošním	roce	se	bude	léčit	kyselinou	mravenčí	v	sezoně	
[může	být	i	několikrát	po	sobě	podle	potřeby	(vlastní	kon-
troly	 spadu	 roztoče)].	 Podzimní	 ošetření	 bude	 fumigací	
varidolem	a	zimní	ošetření	se	provede	2x	aerosolem.	Ve	
stávající	nákazové	situaci	je	nanejvýš	nutné	se	soustředit	
na	kontrolu	přirozeného	spadu	v	době	začátku	výchovy	
zimní	generace	včel	a	podle	tohoto	vlastního	hodnocení	
nasazovat	léčbu	kyselinou	mravenčí	a	tím	zamezit	naruše-
ní	zdravé	výchovy	zimní	generace.
V	 letošním	 roce	 se	 opět	 uskuteční	 společná	 výstava	
místních	spolků	rybářů,	zahrádkářů,	myslivců,	chova-
telů	a	včelařů.	Tato	výstava	se	uskuteční	při	příležitosti	
350	letého	výročí	založení	města	v	datu	novovčelnické	
pouti	18.	srpna.	Místem	konání	této	výstavy	bude	pro-
stor	Nechyby.
Hodnocení	našich	stránek	za	rok	jejich	provozu	je	kladné,	
denní	návštěvnost	je	okolo	20	návštěvníků	a	to	je	v	našich	
podmínkách	slušná	návštěvnost.	Členové	zde	najdou	ak-
tuality,	které	je	seznamují	se	situací	ve	spolku	a	mohou	
přímo	reagovat	na	jednotlivá	sdělení.	
Zpráva pokladníka:
Pokladník	př.	Hron	ve	své	zprávě	o	hospodaření	seznámil	pří-
tomné	s	finanční	situací	organizace	a	s	jejím	případným	vý-
vojem	v	letošním	roce.	Hospodaření	s	finančními	prostředky	
v	roce	2011	a	finanční	hotovost	k	31.	12.	2011	vytvářejí	před-
poklad	pro	bezproblémové	hospodaření	v	roce	2012.
Zpráva	byla	doplněna	předsedou	revizní	komise	př.	Šívrem	
o	kontrole	finančního	hospodaření	a	bylo	konstatováno,	
že	nebylo	shledáno	žádných	nedostatků.

Pokladník	 dále	 navrhl,	 aby	 se	 těm	 členům,	 kteří	 budou	
léčit	nalévanou	kyselinou	mravenčí,	tato	byla	proplacena	
v	úměrném	množství	k	chovanému	množství	včelstev.
Usnesení:
VČS	schvaluje	proplacení	nákupu	nalévané	kyseliny	mra-
venčí	 v	množství	 úměrnému	 počtu	 chovaných	 včelstev	
a	počtu	ošetření	a	předloženého	dokladu	o	nákupu.
VČS	schvaluje	proplacení	nákupu	nalévané	kyseliny	mravenčí	
na	2	ošetření	v	množství	0,65	ml/1	včelstvo	a	jedno	ošetření.
VČS	schvaluje	zprávu	o	hospodaření	v	r.	2011	a	kontrolu	
finanční	hotovosti	k	31.	12.	2011
V	této	době	se	již	pomalu	začínají	sčítat	stavy	včelstev,	která	
přežila	letošní	atypickou	zimu,	předpoklad	je,	že	budou	úhy-
ny	okolo	15%	z	celkového	počtu.	Některý	chovatel	uchoval	
všechna	včelstva,	některému	jich	uhynula	většina.
Toto	 je	ovlivněno	více	faktory.	Samozřejmě	zde	sehrává	
velkou	roli	péče	chovatele,	zde	je	možné	zařadit	i	hygienu	
samotného	chovu	ale	další	neméně	důležitá	věc	je	gene-
tický	stav	chovaného	materiálu,	který	může	ovlivnit	čisto-
tu	v	každém	jednotlivém	včelstvu.
V	měsíci	dubnu	jsou	již	odkvetlé	jívy	11.4.	 již	začaly	na-
kvétat	vrby	na	sluníčku	nakvétá	smetánka.	Teplota	se	přes	
den	pohybuje	okolo	 15°C	 a	 12.	 dubna	 zase	dopoledne	
sněžilo.	Ale	toto	včelstva	snadno	zvládnou.	Musí	ale	mít	
ještě	dostatek	zásob,	které	postupně	zpracovávají,	v	pří-
padě	pěkného	počasí	doplní	čerstvý	pyl	a	samozřejmě	již	
donesou	i	první	sladinu,	která	s	jarním	pylem	je	nejvýživ-
nější	pro	výchovu	nové	generace	včel.
Včela,	která	jde	do	jarní	snůšky,	tak	její	vajíčko	musí	být	
matkou	nakladeno	okolo	20.	března,	aby	včelka	dospěla	
do	požadovaného	stáří	(dospělosti).
Když	si	uvědomíme,	že	příroda	nakvétá	stále	dříve,	tak	do-
jdeme	k	závěru,	že	včelstva	v	sobě	musí	mít	zakódovánu	
předvídavost	 jarního	počasí	na	40	dnů	dopředu,	aby	se	
stihla	vyrovnat	s	jeho	výkyvy.	A	zde	musí	pomoci	včelař	
a		odat	již	na	podzim	dostatečné	množství	zásob	ve	formě	
cukerného	roztoku.	Při	současných	nepříznivých	cenách	
medu	se	může	přecházet	opět	na	zkrmování	květového	
medu,	což	má	příznivý	vliv	na	včelstvo,	které	se	méně	za-
těžuje	zpracováním	těchto	zásob,	protože	nemusí	pracně	
štěpit	sacharózu	na	jednodušší	cukr,	a	tím	šetří	svá	tuková	
tělíska	na	zimní	období	a	jaro,	a	nezkracuje	si	tím	svůj	ži-
vot	jako	dlouhověká	včela.
A	zde	bychom	mohli	pokračovat	jarní	snůškou	a	přejít	na	jar-
ní	léčení	kyselinou	mravenčí,	a	máme	tu	první	medobraní.
Takže	přátelé	zase	někdy	příště.

Za novovčelnické včelaře J. N.

  Roční hodnocení včelařů   Fotoreportáž – novovčelničtí koledníci
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Vážená redakce Novovčelnického zpravodaje
Chtěli bychom zavést novou rubriku, do které by mohli občané psát své kritické i pochvalné připomínky 
a náměty. UCHO si myslí, že by občané mohli své náměty a příspěvky vkládat do schránky, která je u MÚ 
vedle desky nebo je doručit přímo redakci. Pokud se rozhodnete tuto rubriku zavést, prosím o zveřejnění této 
možnosti.

S díky novovčelnické UCHO

Všichni vidí, všichni slyší 
co se v městě děje.
Dobrého moc vidět není 
– jéje, jéje, jéje…
Špatností je věru dost.   
M á m e   s e   j i c h   b á t?
NE! Proto budem o nich psát 
– v nové rubrice.

  OKO vidí, UCHO slyší

Jsem	jedno	velké	ucho.
Slyším	všechno.	Hezké	i	nehezké,	dobré	i	špatné.
Teď	 jsem	slyšelo,	 že	se	v	místním	kostelíčku	konal	
koncert	–	a	ne	tak	ledajaký!
Hrál	symfonický	orchestr	z	Jindřichova	Hradce.
Ale	kde	byli	místní	občané,	kteří	tvrdí,	že	se	tu	nic	
neděje?
Sešlo	se	 jen	asi	50	 lidí,	mezi	nimi	 lidé	z	Kamenice,	

Jindřichova	Hradce	i	okolí.	
A	kde	bylo	naše	zastupitelstvo	s	panem	starostou?
3	přítomní	zastupitelé	je	opravdu	málo,	když	to	byl	
koncert	k	350.	výročí	Nové	Včelnice.
Přesto	 děkuji	 pořádající	 kulturní	 komisi,	 že	 jsem	
něco	tak	pěkného	mohlo	slyšet.
Byla	to	paráda!!!

Vaše UCHO

Chceme	 poukázat,	 že	 majiteli	 této	 zahrádky	 jsou	
mezilidské	vztahy	lhostejné	a	není	zde	žádná	snaha	
o	nápravu.	Ostatní	používají	okolní	zahrady	k	den-
nímu	užívání,	ač	to	jsou	to	důchodci	nebo	pracující	
lidé,	 své	 zahrady	celoročně	udržují	 a	 tato	 zahrada	
to	kazí	všem.	

Tato	situace	již	trvá	několik	let	a	po	neúspěšné	ko-
munikaci	s	majitelem,	se	snažíme	touto	cestou	ales-
poň	poukázat	na	jeho	chování.	
Místní	budou	vědět	i	bez	uvedeného	jména	o	koho	
se	jedná.		

majitelé okolních zahrad

  Zahrada ?!

Áčko
15.	kolo	Borovany	–	NV	4:0
16.	kolo	NV	–	Slavonice	2:1	(Blažek,	Holec)
17.	kolo	Chlum	–	NV	2:1	(Beran)
Béčko
12.	kolo	Horní	Pěna	–	NV	1:3	(Lukš,	Baláž,	Blecha)
13.	kolo	NV	–	Rudolec	2:2	(Praus,	Holický)

Starší žáci
12.	kolo	NV	–	Suchdol	6:2
13.	kolo	Chotoviny	–	NV	2:0
Mladší žáci
12.	kolo	NV	–	Suchdol	3:3
13.	kolo	Chotoviny	–	NV	1:2

  Fotbal

  Cvičení pro všechy

  Gymnastika

  Výsledkový sportovní servis

Výsledky	venkovního	turnaje	POUTNÍK	CUP	2012	starších	přípravek	(2001	a	mladší)	v	Pelhřimově	(neděle	
15.	dubna	2012).	Odehráli	jsme	osm	utkání,	ve	všech	zápasech	jsme	byli	herně	lepší,	bohužel	chybělo	štěstí.

NV	–	Velké	Meziříčí	2:2	(Holoubek	D.	2)
NV	–	Dynamo	České	Budějovice	2001	0:1
NV	 –	 Třeboň	 6:1	 (Holoubek	 D.,	 Bena	 P.,	 Bednář	 P.,	
Mihulka	M.,	Němeček	M.,	Rakušan	M.)
NV	–	Třešť	5:0	(Holoubek	D.	3,	Němeček	M.,	Bednář	P.)
NV	–	Pelhřimov	2001	1:1	(Biernat	P.)
NV	–	Chotěboř	0:1
NV	–	Milevsko	1:1	(Rakušan	M.)
NV	–	Havlíčkův	Brod	2001	1:2	(Holoubek	D.)

	Pořadí	týmů:	
1.	Pelhřimov
2.	České	Budějovice
3.	Milevsko
4.	Chotěboř
5.	Havlíčkův	Brod
6. Nová Včelnice
7.	Velké	Meziříčí
8.	Třeboň
9.	Třešť

Jako	 každý	 rok,	 tak	 i	 letos	 připravujeme	 závody	
v	dětském	aerobiku.	
Termín	jsme	stanovili	na	
úterý 22. května od 16.00 hodin. 
Děvčata	budou	soutěžit	v	 jednotlivých	kategoriích	
a	budou	na	ně	čekat	pěkné	ceny.	

Program	bude	zpestřen	i	vystoupením	jednotlivých	
skupin.	
Zveme	 tedy	 všechny	 příznivce	 sportu,	 ale	 hlavně	
rodiče	 vystupujících	 děvčat,	 aby	 přišli	 povzbudit	
své	nejmilejší.

Ne

Základní	stupeň
12.	Hájková	Kateřina	51,470

Mladší	žákyně
12.	Hánová	Tereza	50,970
16.	Ziková	Kristýna	46,000

Starší	žákyně
8.	Chrpová	Barbora	49,600
9.	Šímová	Johana	49,170i

16. ročník TRHOVOSVINENSKÉHO POHÁRU - 14.4.2012

Sestava	NV:	Hrubeš	Pavel	–	Biernat	Pavel,	Holoubek	Filip,	Mihulka	Miroslav,	Němeček	Martin,	Mašín	Matěj,	Krejča	
Jan,	Bena	Petr,	Rakušan	Matyáš,	Bednář	Patrik,	Holoubek	David	
Trenéři	NV:	Pudil	Jan,	Chudáček	Zdeněk
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Konečné	pořadí
		1.	 CANONNERS	J.	HRADEC
		2.	 HC	N.BYSTŘICE
		3.	 HC	N.VČELNICE
		4.	 SK	POLICIE
		5.	 HC	DAČICE
		6.	 HC	STŘÍŽOVICE
		7.	 SK	KÁMEN
		8.	 HC	BIOWATT
		9.	 HC	KUNŽAK
10.	 MAGNA	Č.	VELENICE
11.	 HC	KAMENICE

Akropol hokejová liga

  Hokej

Z divizních drah
21.	kolo	 Slovan	J.	Hradec	–	TJ	N.	Včelnice“A“	 7	:	1		 Lavička	465,	Pivko	461
22.	kolo	 TJ	N.	Včelnice“A“	–	TJ	Blatná		 1	:	7	 Tyšer	439,	Lavička	429
23.	kolo	 Jiskra	N.	Bystřice-	TJ	N.	Včelnice“A“	 6	:	2	 Klíma	441,	Lavička	441
24.	kolo	 TJ	N.	Včelnice“A“	–	Sokol	Slavonice	 5	:	3	 Pivko	466.	Klíma	444
25.	kolo	 Start	Jihlava	-	TJ	N.	Včelnice“A“	 5	:	3	 Pivko	453,	Lavička	444
26.	kolo	 TJ	N.	Včelnice“A“	–	Sokol	Soběnov	 4	:	4	 Pivko	467,	Lavička	463

Ze	 šesti	 utkání	 dokázalo	 družstvo	 „A“	 získat	 pouze	
3	body	a	to	se	muselo	odrazit	na	umístění	v	tabulce.	
Utkalo	 se	 však	 se	 soupeři	 z	 horní	 poloviny	 tabulky,	
nichž	 N.	 Bystřice	 a	 Slavonice	 hrají	 o	 čelní	 umístění	
a	 především	 TJ	 Blatná	 nedávno	 sestoupila	 z	 III.ligy	
a	letos	se	tam	po	vítězství	v	Divizi	Jih	opět	vrací	!	Letos	
sestupují	 z	 divize	 3	 družstva	 a	 tak	 naše	 „A“	 vidělo	
v	 	 posledních	 zápasech	boje	o	 sestup	 velmi	 zblízka.	
Nakonec	v	souboji	o	3.	sestupové	místo	jsme	se	utkali	

se	Soběnovem,	naštěstí	doma	a	naštěstí	nám	stačila	
remíza	!	Konečné	umístění	10.	místo	stejně	jako	vloni	
i	se	stejným	počtem	získaných	bodů	je	v	konkurenci	
velkých	 měst	 úspěchem.	 Velký	 podíl	 na	 tom	 má	
náš	 nejlepší	 hráč	 Tibor	 Pivko	 –	 jeho	 zisk	 bodů	 pro	
družstvo	byl	85	%,	když	z	24	zápasů	pouze	3x	prohrál	
a	v	konečném	pořadí	jednotlivců	se	umístil	na	3.	místě	
s	 průměrem	 449,7	 kuželek	 na	 zápas	 !	 Do	 ročníku	
2012-13	družstvo	zřejmě	na	určitých	postech	omladí.

Konečná tabulka Divize Jih :
	 1.	 (1)	 TJ	Blatná		 26	 21	 0	 5	 136,0:72,0	 187,0:125,0	 2599	 42
	 2.	 (2)	 KK	Slavoj	Žirovnice		 26	 16	 3	 7	 124,0:84,0	 173,5:138,5	 2599	 35
	 3.	 (3)	 TJ	Jiskra	Nová	Bystřice		 26	 15	 1	 10	 115,5:92,5	 162,5:149,5	 2568	 31
	 4.	 (4)	 TJ	Třebíč	B	 26	 14	 1	 11	 108,0:100,0	 155,5:156,5	 2542	 29
	 5.	 (5)	 TJ	Sokol	Slavonice		 26	 12	 3	 11	 112,5:95,5	 163,0:149,0	 2571	 27
	 6.	 (6)	 TJ	Centropen	Dačice	D	 26	 13	 1	 12	 110,0:98,0	 154,0:158,0	 2586	 27
	 7.	 (7)	 TJ	Sokol	Chotoviny		 26	 13	 1	 12	 98,0:110,0	 144,5:167,5	 2516	 27
	 8.	(10)	 TJ	Nové	Město	na	Moravě		 26	 12	 1	 13	 101,0:107,0	 148,5:163,5	 2535	 25
	 9.	 (8)	 TJ	Start	Jihlava		 26	 12	 1	 13	 100,0:108,0	 158,5:153,5	 2561	 25
	10.	(11)	 TJ	Nová	Včelnice		 26	 10	 3	 13	 97,5:110,5	 146,0:166,0	 2518	 23
	11.	 (9)	 TJ	Slovan	Jindřichův	Hradec		 26	 11	 1	 14	 96,0:112,0	 164,0:148,0	 2490	 23
	12.	(12)	 TJ	Sokol	Soběnov		 26	 9	 4	 13	 103,0:105,0	 158,0:154,0	 2542	 22
	13.	(13)	 KK	Český	Krumlov		 26	 8	 2	 16	 88,0:120,0	 143,5:168,5	 2523	 18
	14.	(14)	 TJ	Fezko	Strakonice		 26	 4	 2	 20	 66,5:141,5	 125,5:186,5	 2504	 10

  Kuželky

			1.	 Holoubek	Petr	 		35
			2.	 Holoubek	David	 		26
			3.	 Šilhart	Václav	 		13
			4.	 Hekrle	Tomáš	 		12
			5.	 Hanzl	Lukáš	 		11
			6.	 Dvořák	Radek	 			9
			7.	 Vávra	Martin	 			8
			8.	 Krejča	Jan	 			6
			9.	 Krejča	Vojtěch	 			5

10.-12.	 Michálek	Zdeněk	 			3
10.-12.	 Širhal	Lukáš	 			3
10.-12.	 Šprincl	Petr	 			3
13.-14.	 Jíra	Roman	 			2
13.-14.	 Hána	Vratislav	 			2
15.-17.	 Kupka	Jíří	 			1
15.-17.	 Prýgl	Pavel	 			1
15.-17.	 Beran	Marek	 			1

Tabulka	střelců KP II.
19.	kolo	 TJ	N.Včelnice	„C“	–	TJ	Blatná	C	 6	:	2	 Hána	Fr.		441,	Tyšer		440					
20.	kolo	 Loko	Tábor	C	-	TJ	N.Včelnice	„C“	 8	:	0	 Hána	Fr.		428,	Kopřiva		413
21.	kolo	 TJ	N.Včelnice	„C“	–	Spartak	Soběslav	 5	:	3	 Tyšer		453,	Vítek		437
22.	kolo	 Loko	Tábor	D	-	TJ	N.Včelnice	„C“	 3	:	5	 Kopřiva		456,	Hána	Fr.	432

Družstvo	 „C“	 vloni	 vyhrálo	 okresní	 přebor	 a	 letos	
poprvé	zasáhlo	do	bojů	v	kraji.	Více	jak	polovina	týmu	
neměla	zkušenosti	s	vyšší	soutěží	a	nastupovala	na	jim	
neznámé	kuželny.
S	novou	rolí	se	pod	vedením	těch	několika	ostřílených	

popasovali	 velmi	 dobře	 a	 s	 dostatečným	 odstupem	
se	 v	 kraji	 udrželi!	V	 soutěži	o	nejlepšího	 jednotlivce	
se	nejlépe	umístil	Martin	Tyšer	s	průměrem	na	zápas	
410,8	.

Konečná tabulka KP II. :
	 1.	TJ	Nová	Ves	u	Č.	B.	A	 22	 15	 3	 4	 118,5:57,5	 170,5:93,5	 2528	 33
	 2.	TJ	Blatná	B	 22	 15	 1	 6	 106,0:70,0	 147,0:117,0	 2491	 31
	 3.	TJ	Spartak	Soběslav		 22	 13	 4	 5	 111,0:65,0	 154,5:109,5	 2505	 30
	 4.	TJ	Sokol	Chýnov		 22	 13	 2	 7	 105,5:70,5	 145,0:119,0	 2496	 28
	 5.	TJ	Jiskra	Nová	Bystřice	C	 22	 13	 0	 9	 98,5:77,5	 141,5:122,5	 2462	 26
	 6.	TJ	Sokol	Slavonice		 22	 10	 3	 9	 91,0:85,0	 138,0:126,0	 2486	 23
	 7.	TJ	Centropen	Dačice		 22	 10	 0	 12	 85,5:90,5	 128,0:136,0	 2471	 20
	 8.	TJ	Blatná	C	 22	 9	 2	 11	 79,5:96,5	 128,5:135,5	 2473	 20
	 9.	TJ	Nová	Včelnice	B	 22	 10	 0	 12	 75,5:100,5	 111,5:152,5	 2376	 20
	10.	KK	Lokomotiva	Tábor	C	 22	 8	 2	 12	 80,0:96,0	 126,5:137,5	 2428	 18
	11.	TJ	Sokol	Písek	B	 22	 5	 1	 16	 63,5:112,5	 111,0:153,0	 2362	 11
	12.	KK	Lokomotiva	Tábor	D	 22	 2	 0	 20	 41,5:134,5	 82,0:182,0	 2331	 4

Nejlepší	výkon	jednotlivci:			
dívky,	ženy	:	1.	Berounská	Jana	 248
																							2.	Tyšerová	Šárka		 246
																							3.	Hemberová	Jana		 242
																								všechny	z	družstva	Jarmilky

muži		:										1.	Jirků	Zdeněk			ZTAJ		 280
																						2.		Kupka		Jiří			Kús-chlé-ba	 272
																						3.		Hembera	Jiří				RED-IN	 271
Nejlepší	výkony	družstva:	
ženy:			Jarmilky	 944
muži:		RED-IN	 982	

Vyhodnocení Etynské kuželkářské ligy    2012     
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POŘADÍ	DRUŽSTEV	 body		 prům.	výkon	 nej.hráč	 prům.	výkon
1.	místo	 RED-IN	 29,5	 952	 Hembera	 248
2.	místo	 ZTAJ	 23	 920	 Jirků	 239
3.	místo	 RAFANI	 23	 918	 Pudil	 224
4.	místo	 JARMILKY	 22,5	 896	 Tyšerová	Š.		 226
5.	místo	 KÚS-CHLÉ-BA	 21	 898	 Kupka	J.		 245
6.	místo	 SDH	SPORT	 18	 916	 Kopřiva	 239
7.	místo	 BOMBARĎAČKY	 17,5	 885	 Tyšerová	T.	 225,5
8.	místo	 HASIČI	ZDEŠOV	 16	 874	 Lukačovičová	J.	 216
9.	místo	 KC	ŠKUDRA	 		9,5	 821	 Jacek		 216

  Veselé povídky –  Eduard Keist

Etynští Sokolové jednou jako „Amerikánci“
Bylo	to	po	první	světové	válce,	kdy	etynští	Sokolové	při-
jeli	v	roce	1920	do	Prahy	na	první	sokolský	slet	v	repub-
lice	a	tohle	se	jim	tam	přihodilo.
Začalo	to	hned	na	Wilsonově	nádraží.	Jen	co	vystou-
pili	 z	 vlaku	a	vešli	do	nádražní	dvorany,	ujala	 se	 jich	
sokolská	pořadatelská	služba	a	přiřadila	je	k	početné	
výpravě	 amerických	 sokolských	 krajanů,	 kteří	 právě	
rovněž	přijeli	rychlíkem	do	vlasti	na	slet,	a	když	společ-
ně	vyslechli	uvítací	projevy,	šli	pak	všichni	pohromadě	
v	průvodu	na	sletiště.	
Po	 celou	 tu	 cestu	 Prahou	 byli	 nadšeně	 pozdravováni	
nashromážděným	občanstvem,	které	 je	přišlo	do	ulic	
přivítat	a	volání	„Nazdáár“	znělo	neustále	ze	všech	úst.	
Naši	Sokolové	byli	 samozřejmě	v	 radostné	náladě,	 že	
i	 jim	 se	 dostalo	 šťastnou	 náhodou	 takového	 uvítání	
v	průvodu	Sokolů	krajanů	z	Ameriky	a	v	duchu	děkovali	
pořadatelské	službě,	že	je	do	tohoto	průvodu	zařadila.	
To	ale	dosud	netušili,	co	je	čeká,	a	nevěděli,	že	jsou	po-
važování	rovněž	za	sokolský	oddíl	ze	zahraničí.	
Proto	když	došli	s	průvodcem	až	na	sletiště,	jaké	to	bylo	
pro	ně	překvapení,	když	je	tam	teď	zavedli	na	čestnou	
tribunu	hostí	a	Pražené	 se	 jich	 začali	 vyptávat:	 jakou	
měli	cestu	přes	moře,	jak	se	těšili	do	vlasti	a	podobně.
Samozřejmě,	že	Etyňáci	konečně	pochopili,	do	jaké	šla-
mastiky	se	dostali,	a	i	když	zatím	všechno	dobře	klapalo,	
dali	hned	hlavy	dohromady,	uvažujíce,	jak	nejlépe	v	ti-
chosti	by	se	 jim	podařilo	bez	nějaké	té	ostudy	odejít.	
A	tak	zavedli	k	sobě	do	kroužku	člena	sokolské	služby,	
který	je	sem	přivedl	již	z	nádraží,	a	celou	tu	zašmodrcha-
nou	historii	mu	vysvětlili.

Ten	v	úžase	nad	nimi	zůstal	stát	s	otevřenou	pusou,	ale	
pak	se	 tomu	společně	zasmáli	na	celé	kolo.	Když	pak	
odváděli	 etynské	družstvo	 z	 čestné	 tribuny	do	 sokol-
ské	ubytovací	vesnice,	cestou	se	teprve	domluvili,	 jak	
ke	všemu	došlo	a	vysvětlilo	se,	že	to	zavinilo	cize	znějící	
jméno	našeho	městečka.
Jak	je	o	sletech	pravidlem,	je	každá	výprava	označena	
jménem	své	jednotky,	a	tak	se	stalo,	že	když	naši	So-
kolové	 procházeli	 Wilsonovým	 nádražím,	 pořadatel-
ská	služba	je	po	přečtení	cizokrajného	označení	„Nový	
Etynk“	považovala	za	část	výpravy	amerických	krajanů,	
kteří	současně	přijeli	vlakem	a	tak	se	to	vlastně	všechno	
semlelo	dohromady.
A	tak	na	celou	dobu	sletu	si	naše	jednota	vysloužila	tou-
to	příhodnou	přezdívku	„Amerikáni“	a	také	si	na	jejich	
účet	chtěli	ostatní	bratří	dělat	švandu,	ale	proti	tomu	
se	zvláště	ti	starší	etynští	Sokolové	důrazně	ohrazova-
li,	a	říkali:	„Kdepak,	bratří,	dejte	pokoj	s	Amerikou,	tam	
mají	 tuhlenctu	prohibici,	 vždyť	 jen	se	podívejte	na	 ty	
Amerikánce,	jak	jsou	chudáci	z	tý	vody	vyčouhlí.	Kam	
pak	se	hrabou	i	s	tou	jejich	whiskou	na	naše	pivo,	na	
plzeňský	–	kdepak,	Amerika,	tam	pijou	vodu,	brr,	až	jde	
člověku	po	těle	husí	kůže.“
Všechno	 se	 tedy	 etyňákům	 vydařilo,	 slet	 byl	 krásný	
a	ještě	zažili	na	něm	takovou	příhodu.	A	když	jeli	domů,	
vzpomínali	 ještě	všichni	cestou	na	 ty	podivné	otázky,	
jaké	dostávali	od	Pražáků	při	tom	poamerikánštění	a	ve-
sele	si	je	opakovali:	„Tak	sestro	krajanko,	jak	se	Vám	líbí	
u	nás	v	Čechách?“	nebo:	„Neměli	jste	na	moři	bouři?“	
a	což	teprve:	„A	kde	jste	se	naučili,	tak	pěkně	česky?“	–	
Dlouho	se	na	tuto	příhodu	vzpomínalo.	

  Pozvánka na soutěž O pohár SDH Žďár

Soutěž	je	pořádána	pod	názvem	„O	pohár	SDH	Žďár“	
a	 je	 zařazena	 do	 seriálu	 soutěží	 Táborské	 hasičské	
ligy.	Tato	liga	je	otevřená	pro	všechny	družstva,	nejen	
táborská	 a	 proto	 jsme	 se	 rozhodli	 jeden	 ze	 čtrnácti	
závodů	opět	uspořádat	i	ve	Žďáře.
Loňský	 rok	 byl	 velice	 napínavý	 v	 mužské	 i	 ženské	
kategorii	 až	 do	 závěrečného	 závodu.	 Po	 celkovém	
druhém	 místě	 v	 lize	 v	 roce	 2010,	 družstvo	 Žďáru	
v	kategorii	mužů	nakonec	skončilo	na	stupních	vítězů,	
kdy	 se	 o	 celkovém	 pořadí	 rozhodlo	 až	 v	 posledním	
závodě.	

Celkové	výsledky	THL	ročníku	2011	:
Kategorie	muži:	 	
	 1.	Chotěmice	okres	TA		 203	bodů.
	 2.	Jankov	BN		 146	b.
	 3.	Žďár	JH		 139	b.
	 4.	Chrbonín	„A“	TA		 127	b.
	 5.	Dvorce	TA		 123	b.
	 6.	Řepeč	TA		 113	b.
	 7.	Tučapy	„A“	TA		 103	b.
	 8.	Bohdalín	PE		 		97	b.
	 9.	Heřmaneč	JH		 		82	b.
	 10.	Kamenice	nad	Lipou	PE		 		74	b.
Kategorie	ženy:
	 1.	Chotěmice	TA		 145	b.
	 2.	Kamenice	nad	Lipou	PE		 143	b.
	 3.	Nová	Včelnice	JH		 138	b.
	 4.	Chrboním	TA		 135	b.
	 5.	Zhoř	TA		 101	b.

V	 celkovém	 součtu	 všech	 14	 závodů	 se	 zúčastnilo	
celkem	 111	 družstev	 mužů	 a	 žen!	 Alespoň	 1	 bod	
získalo	celkem	73	družstev.	Z	této	statistiky	je	zřejmé,	
že	 tento	 druh	 sportu	 i	 v	 dnešní	 uspěchané	 době	 je	
velice	populární	mezi	mladými	a	staršími.		A	to	je	ta	
nejlepší	pozvánka	na	letošní	ročník.	V	blízkém	okolí	se	
kromě	Žďáru	uskuteční	 soutěž	 ještě	v	Nové	Včelnici	
a	Kamenici	nad	Lipou.	
Letošní	18.	 ročník	poháru	SDH	Žďár	 se	uskuteční	19.	
května	2012	od	13	hodin	u	hasičské	zbrojnice	ve	Žďáře.	
Soutěž	bude	moderována,	během	i	po	jejím	ukončení	
bude	zajištěno	občerstvení	a	hudební	doprovod.
Všichni	 jste	srdečně	zváni.	Těší	se	na	vás	pořadatelé	
sboru	dobrovolných	hasičů.

Za SDH Žďár, L. Horký
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  Noc s Andersenem
Ani	tato	akce	nemůže	u	nás	v	knihovně	chybět.	I	když	
z	organizačních	důvodů	se	konala	o	týden	později	než	
jinde	v	republice,	ale	i	na	území	jiných	států.	Na	Noci	
s	 Andersenem	 spaly	 děti,	 které	 si	 to	 „vysoutěžily“	
a	zároveň	opravdu	zasloužily.	Po	celý	březen	vyluštily	
několik	 kvízů	 se	 záhadnými	otázkami	a	 také	vyrazily	
do	ulic	mezi	naše	občany.	Těm	patří	díky	za	poskytnutí	
anonymních	informací	o	čtení,	návštěvnosti	knihovny	
apod.	Ale	záleží	také	na	chování	samotných	dětí.	Kdo	
se	 neumí	 chovat,	 nedá	 se	 nic	 dělat,	 ale	 v	 knihovně	
být	na	Noci	s	Andersenem	nemůže.	Bohužel	některé	
děti	 „vypadly“	 také	 tím,	 že	 neměly	 patřičný	 počet	
bodů.	Knihovna	bohužel	není	„nafukovací“.	Ani	není	
možné,	aby	přišlo	dítě	pouze	jen	jednou	za	rok	na	Noc	
s	Andersenem.	Vše	je	zkrátka	opravdu	za	odměnu.
Během	března	jsme	také	soutěžily	o	flesh	disky,	které	
jsme	 obdrželi	 darem	 z	 anglické	 národní	 knihovny.	
Nakonec	 obdrželo	 flash	 disk	 pět	 dětí,	 které	 měli	
nejvíce	 bodů	 z	 vědomostních	 testů,	 a	 ostatní	 si	
odnesly	tužky.
A	co	se	dělo	u	nás	o	Andersenovi?	Každý	se	mohl	bát.	
V	knihovně	totiž	vládli	upíři	a	ne	ledajací.	Nechyběla	

módní	upíří	přehlídka	a	komise	se	opravdu	zapotila	při	
vyhodnocování,	 zvláště	 po	 napadení	 komise	 jednou	
z	 upírek.	 Psaly	 se	 testy	 přímo	 upíří,	 strašidelné.	
Nechyběl	test	na	ságu	Stmívání.	Upíři	se	také	malovali	
a	vymalovávali.	Mezi	tím	jsme	si	vyluštili	pohádkovou	
křížovku	 a	 křížovku	 s	 Jiřím	 Trnkou.	 A	 také	 se	 vařilo.	
„Upečení“	obří	pavouci	nám	lezli	po	stole,	ale	my	jsme	
je	přesto	snědli.	A	pro	ty	opravdu	nebojácné	tu	byla	
připravena	stezka	odvahy	a	naštěstí	se	všichni	vrátili.	
Pro	ty	co	se	nebojí,	čekala	sladká	odměna	od	 jedné	
z	maminek	v	podobě	perníkového	upíra.	A	v	knihovně	
se	 stále	 něco	 dělo,	 jen	 se	 samozřejmě	 nespalo.	
Posilnění	 upíří	 červenou	 limonádou	 se	 pomalu	
chystali	 spát.	 Následovala	 přehlídka	 pyžamek.	 Ta	
také	nikdy	nesmí	chybět.	A	víte,	co	nesmí	také	chybět	
před	spaním?	Přece	pohádka.	Ta	naše	byla	tak	trochu	
vymyšlená	a	samozřejmě	o	upírech.	Více	jak	to	chodí		
v	upířím	světě,	a	víte	jak	jsou	samotní	upíři	zvědaví	na	
ten	náš	lidský	svět.	Tak	o	tom	by	vám	mohli	vyprávět	
všichni	spáči	z	knihovny.

Marie Davidová, 
Městská knihovna Nová Včelnice

  Co nás čeká v květnu 2012   Plenkový den

Květen – Měsíc kulturní rozmanitosti 
3.	ročník	soutěže	Kamarádi	moudrosti
(pokračování	každý	výpůjční	den)

3.	května	–	Světový	den	svobody	tisku	
–	co	to	je,	proč	to	je	???

8.	května	–	Kuličkiáda	a	malování	na	chodník
21.	května	–	Světový	den	kulturí	rozmanitosti

–	co	to	je,	proč	to	je	???
6.	a	7.	dubna	–	„Velikonoční	výtvarná	dílna“

2.	května	–	výtvarná	dílna
	–	„Notýsky	pro	soutěž	Kamarádi	moudrosti“

9.	května	–	výtvarná	dílna	
–	„Kulturní	rozmanitost“

Celý	měsíc
Vědomostní	test	–	„České	filmy,	jak	je	známe?“

Vědomostní	test	–	„Co	to	je	kultura?“
Vědomostní	test	–	„Výročí	v	měsíci“

Junior	kvíz
Vědomostní	test	–	Cestujeme	po	Evropě	–	Libanon

KAMARÁDI MOUDROSTI
Velká	čtenářská	soutěž	2012	v	Městské	knihovně	

Nová	Včelnice

Podmínky	soutěže
1.	třída	musí	mít	zapsáno	co	nejvíce	čtenářů	

v	knihovně	(čtenář	musí	mít	platnou	průkazku	na	rok	
2012	-	zaplacen	čtenářský	poplatek	10,-	Kč)

2.		během	dvou	měsíců	(květen	-	červen)	musí	každý	
čtenář	minimálně	3x	navštívit	knihovnu	a	pokaždé	si	

půjčit	alespoň	jednu	knihu	nebo	dva	časopisy
3.		dojíždějící	děti	mohou	plnit	podmínky	v	knihovně	

místa	bydliště			
4.		při	každém	půjčování	je	v	knihovně	nová	soutěžní	
otázka,	za	kterou	je	možnost	získat	další	2	body	pro	

třídu.	
5.	pokud	třída	vyrobí	svůj	třídní	časopis,	získá	prémii	

20	bodů				

Bližší	informace	v	knihovně	
SOUTĚŽ	PROBÍHÁ	OD	2.	KVĚTNA	DO	15.	ČERVNA
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  Gratulace

  Poděkování

Gratulujeme	 a	 děkujeme	 	 manželům	 Čeňkovým,	
bydlištěm	 Smetanova	 51,	 Nová	 Včelnice	 k	 výročí	
zlaté	 svatby.	 Přejeme	 jim	 hodně	 zdraví	 do	 dalších	
společných	 let,	 hodně	 optimismu	 a	 dobré	 nálady,		
a	aby	jim	jejich	manželské	kolo	štěstí	klapalo	stále	
tak	dobře,	jako	doposud.
To vše přeje syn Radomil s manželkou, vnoučata  
Radek a Gabriela, dcera  Blanka s manželem, vnuk 
David.

V	pátek	20.	dubna	2012	 se	 konal	 v	 rámci	Meziná-
rodního	 týdne	 opravdových	 plen	 Plenkový	 den	
v	knihovně.	Paní	Eva	Janáková	nám	ukázala	moder-
ní	látkové	plenky,	které	sama	šije.	Ukázala	nám	také	
plenky	od	jiných	firem,	jejich	možné	varianty	a	pou-
žití.	Vzhledem	k	tomu,	že	se	děti	stále	rodí	a	rostou,	
počítáme	s	další	ukázkou	moderních	látkových	plen	
opět	na	podzim.

Děkuji	za	přání	k	mým	narozeninám	panu	starostovi	
města	Ing.	Karlu	Dvořákovi.																	Vaněk Zdeněk
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Kino
Sobota	5.	5.	ve	20	hodin	-	Půlnoc v Paříži
Sobota	12.	5.		ve	20	hodin	-	Obhájce
Sobota	19.	5.	ve	20	hodin	-	Intimní past
Sobota	26.	5.	ve	20	hodin	-	Tři dny ke svobodě

Kulturní dům a zámek
3.	 –	 5.	 5.	 –	 Dny otevřených dveří	 –	 hasičský	
záchranný	sbor	–	areál	HZS	u	Bradla
10.	5.		–	VII. Jarní koncert ZUŠ
12.	5.		–	Cyklistická vyjížďka krásnou přírodou

6.	 5.	 od	 15.00	 hodin	 -	 Nosáčkova dobrodružství 
– Pinokio	 -	 Sokolovna	 Žirovnice	 -	 Dětská	 divadelní	
inscenace
6.	5.	od	20.00	hodin	-	MRCHY aneb řekni mi pravdu 
o své lásce -Sokolovna	 Žirovnice	 -	 Hrají:	 Dana	
Batulková,	 Dáša	 Bláhová,	 Nina	 Divíšková,	 Lenka	
Skopalová
11.	 5.	 od	 19.00	 hodin	 -	 Jazz na hradě	 -	 Zámek	
Žirovnice
17.	 5.	 od	 18.00	 hodin	 -	 Jak myslíme, tak žijeme	 -	
Městská	 knihovna	 Žirovnice	 -	 Přednáška	 Gabriely	
Kotenové
19.	5.	od	15.00	do	18.00	hodin	-	Víkendové tvoření 
-	 Pivovar	 -	 workshopová	 místnost	 -	 Výroba	 sešitů	
a	zápisníků
26.	5.	2012	od	10.00	hodin	-	Slavnosti žirovnického 
jednorožce	-	Zámecký	areál

Úterý	1.	5.,	19.00	SVÁTEČNÍ KONCERT Petr	Přibyl	–	
viola,	Martin	Fila	–	klavír,	Bohumír	Bednář	–	průvodní	
slovo	-	Kaple	sv.	Maří	Magdaleny	
Středa	2.	5.,	19.00	Nikolaj Vasiljevič Gogol: „HRÁČI“
Divadlo	Rokoko	-	KD	Střelnice	
Čtvrtek	 3.	 5.,	 16.00	 -	 vernisáž	 výstavy	 KROJAČKY 
MALÉ I VELKÉ	-	Muzeum	
Pátek	 4.	 5.,	 21.00	 LAMPIÓNOVÝ PRŮVOD 
S OHŇOSTROJEM Sraz	 u	 Obchodní	 akademie	
T.G.M.,	 trasa	průvodu:	Klášterská,	Masarykovo	nám.,	
Jarošovská,	Kmentova,	Klášterská,	Masarykovo	nám.,	
Panská,	nám.	Míru.,	Rybniční,	Nábřeží	L.	Stehny	
Sobota	5.	5.,	10.00	
PŘEHLÍDKA KOMORNÍ HRY AKORDEONOVÝCH 
SOUBORŮ A ORCHESTRŮ	-	KD	Střelnice
Úterý	8.	5.,	8.30	–	10.45	OSLAVY DNE VÍTĚZSTVÍ
8:30	hod.	-	Položení	kytic	u	pamětní	desky	v	Panské	ulici
9:45	hod.	-	Vzpomínkový	akt	v	Jakubských	sadech
10:45	hod.	-	Pietní	akt	na	městském	hřbitově
Čtvrtek	10.	5.,	19.00	ŠKOLA ZÁKLAD ŽIVOTA KD	Střelnice
Sobota	12.	5.,	9.00	XV.	ročník	BEŽ NA VĚŽ
Sobota,	12.	5.,	18.00	PS JAKOUBEK YMCA J. HRADEC
PS Z LYSÉ NAD LABEM Kostel	sv.	Jana	Křtitele
Neděle	13.	5.,	 16.00	„JAK TONDA LÉČIL ROHATOU 
PRINCEZNU SAFIRU“ -	KD	Střelnice	č.p.	1126
Čtvrtek	 17.	 5.,	 19.00	 Noelle	 Chatelet:	 „ŽENA VLČÍ 
MÁK“ hraje	Hana	Maciuchová	-	KD	Střelnice
Sobota	19.	5.,	11.00,	13.00	PŘES KOPEC NA HRADEC 
aneb JINDŘICHOHRADECKÝ PEDÁL	Sraz	na	parkovišti	
Správy	a	údržby	silnic,	Jarošovská	ul.	
Neděle	20.	5.,	17.00	SENIOR KLUB	hraje	MTO	V.	Kriso
KD	Střelnice
Čtvrtek	24.	5.,	19.37	VLADIMÍR VÁCLAVEK	
Dada	club	Kasper	
Pátek	25.	5.,	19.30	ZPÍVÁNÍ NA SCHODECH 
Jen	tak	tak,	Martin	Rous	z	Prahy	-	G	V	N	
Sobota	26.	5.,	21.00	ALEŠ BRICHTA – AB BAND 
KC	JITKA

Hotel Jelen
9.	5.	Disco	na	sále	-	DJ Lukáš,	začátek	ve	20:00
12.	5.	-	rocková	zábava	na	sále,	Milan Schelinger & 
Band a Kabanos	-	začátek	ve	20:00
18.	-	20.	5.	Víkend Italské kuchyně.	Italské	speciality	
se	budou	podávat	po	celý	víkend	v	restauraci.
18.	5.	od	20.00	filmová	novinka	„HRANAŘI“	 -	hrají:	
Saša	Rašilov,	Jiří	Langmajer,	Kateřina	Brožová...
19.	 5.	 pd	 16.00	 animovaná	 komedie	 „Alvin a 
Chipmunkové 3“
Hokejbalové hřiště
8.	5.	od	14	hodin	–	Kuličkiáda a malování na chodník

  Jindřichův Hradec 

  Kulturní přehled  

  Kamenice nad Lipou

  Žirovnice

  Nová Včelnice
15.	 5.	 –	 Koncert žáků ZUŠ a klavírní koncert 
amerického pianisty Stephena Buse
18.	5.	V. kamenická muzejní noc
18.	5.	–	Jarní koncert pěveckých sborů
25.	5.	–	Dětské rybářské závody
25.	 a	 26.	 5.	 –	 Lucerna	 –	 divadelní	 představení	
kamenického	ochotnického	spolku	Kvěch

Pronajmu byt 1 + 1	 s	 balkonem,	 2.	 patro	 v	 Nové	
Včelnici.	Možno	i	koupit.	Tel.	722 800 814.

Vypracuji odhad tržní ceny jakékoliv nemovitosti,	
provedu	ocenění	nezastavěných	pozemků,	či	ocenění	
nemovitosti	při	vyřizování	dědictví.	
Pavlína	Nebeská,	Nová	Včelnice,	tel.	739 171 674

  Řádková inzerce

  Pozvánka

Po	několikaleté	přestávce	se	k	nám	vrací	mariášový 
turnaj,	součást	to	tzv.	Jihočeské	mariášové	ligy.	

V sále hotelu Jelen se hraje 
v sobotu 12. května t. r. 

mariáš křížový.
 

Evidence	borců	od	8	hodin,	
start	o	hodinu	později.	
Turnaj	 je	 v	 kategorii	 „open“,	 zahrát	 si	 tudíž	 může	
každý	příchozí	 a	přihlášený,	hraje	 se	pět	kol	o	 cen	
i	body.
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Psí salon Beruška
pro spokojené pejsky

Úprava psů v nově otevřených prostorách
v Jarošově na Nežárkou i u Vás doma.

Telefon 723 749 328
e-mail: pejsekberuska@seznam.cz
www.psisalonberuska.cz

KAMENICTVÍ

SEVERA KAREL
• VÝROBA A MONTÁŽE POMNÍKŮ, RÁMŮ

A KRYCÍCH DESEK
• ZHOTOVENÍ ZÁKLADŮ POD POMNÍKY

• PRODEJ HŘBITOVNÍCH DOPLŇKŮ
• ZHOTOVENÍ NÁPISŮ A PŘÍPISŮ

HUMPOLEC   PELHŘIMOV     KAMENICE n. L.
Parkoviště            Křemešnická   1946 Po tel. dohodě
u obř. síně
Tel: 777 612 640     Tel: 565 323 360            Tel: 565 323 360 

                                      777 162 132                   777 162 132

ZAVOLEJTE, ZAKÁZKU PŘIJEDEME 
SJEDNAT OSOBNĚ

KRE JČOVST VÍ
Miloslava Přibylová

Vlčetínec 4
Provádím veškeré krejčovské 

práce, opravy i přešívání.
Vše kvalitně a za příznivé ceny!

Šaty od 500 Kč
Sukně od 300 Kč
Kalhoty od 380 Kč
Sako od 600 Kč
Halenka od 360 Kč

Výměna zipu kalhot, 
sukně od 70 Kč
Výměna zipu bundy 
od 90 Kč

Tel. :  603 550 903
Po tel. dohodě kdykoliv i o víkendech

ELEKTROKOLA

Elektrokolo vhodné do přírody i do města
Nepotřebujete řidičský průkaz
Snadná údržba a jednoduché ovládání
Bezkonkurenční cena !!

Po telefonické dohodě se můžete 
nezávazně svézt!!

Borten s. r. o. 
Zámecká 113, 394 70 Kamenice nad Lipou

Mobil: 775 494 786
Web: www.akucykl.cz

ZA VÝHODNOU

CENU

9.800
Kč
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www.topkamenictvi-jh.cz
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PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Každý den čerstvé pečivo z naší pekárny!!!

Mléko trvanlivé polotučné 1 l .........................12,90
Jihočeské čerstvé mléko 1 l ..............................14,90
Císařský sýr za 100 kg .........................................12,90
Jihočeský tvaroh polotučný 18% 250 g .....15,90
Lipánek MAXI 130 g.............................................12,90
Krajanka jog. 8,5 %  150 g ...................................6,90
Smetanito 150 g 3D různé příchutě ............23,90
Kapucín eidam 30 % plátky 100 g ................13,90
Listové těsto 500 g ...............................................19,90
Zauzená rolovaná plec 1 kg .............................79,90
Sekaná domácí 1 kg ............................................59,90
Burgundská kýta 1 kg super cena !!! .......109,90
Špekáčky ručně vázané 1 kg ...........................59,90
Hodonínský salám 1 kg super cena!! .........69,90
Gothajský salám 1 kg ..........................................49,90
Kuřecí stehna mr. 500 g .....................................29,90
Kuřecí křídla mr. 420 g ........................................19,90
Kuřecí pochoutkové párky 280 g ..................15,90

Jarní zeleninová směs 350 g ............................11,90
Babiččiny šišky z mákem 300 g ......................19,90
Bageta se šunkovým salámem 200 g ..........19,90
Ševcovský mls 140 g ...........................................13,90
Špičky a Duetky 200 g ........................................17,90
Nestea 1,5 l různé druhy ....................................24,90
Bohemia Regent světlé výčepní 0,5 l .............6,50
Bohemia Regent světlé ležák 0,5 l ..................9,50
Okurky 580 g ..........................................................19,90
KV jablko 205 super cena !!...............................9,90
Tyčinka Twix a Snickers 51 g ..............................8,90
Čokoláda ORION 100 g různé druhy ...........16,90
Frankovaka a Muller Thurgau 1 l ...................44,90
Sádlo 250 g ................................................................9,90
Sirupy Jupí pet 0,69 l různé druhy ................27,90
Mouka hladká 1 kg ................................................9,90
Korunní přírodní 1,5 l super cena !!! .............9,90
Korunní 1,5 l neperlivá různé druhy.............12,50

V letákové akci od 30. 4. do 13. 5. 2012 mimo jiné nabízíme: 

  Zákazníkům také nabízíme možnost vybírání peněz prostřednictvím  
platební karty - cash back. Také si u nás můžete dobít mobilní telefon. 

Stáčené víno za super cenu 49,90 za 1 l.

Víkendová nabídka: 3. 5. - 6. 5. 2012                Jihočeské máslo čerstvé 250 g ......... 26,90

POTRAVINY
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

Každý měsíc losujeme tři zákazníky, kteří ve věrnostní soutěži vyhrávají 
nákup zdarma ve výši 900,- , 600,- a 300,- Kč. Bližší informace obdržíte na prodejně.

Těšíme se na Vaši návštěvu!

FLOP JE VAŠE JISTOTA  !
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